



T.C  
KÜLTÜR VE TURİZM BAKANLIĞI YAYINLARI: 3532  
Milli Kütüphane Başkanlığı Yayınları: 2017/3  
Konu Bibliyografyaları Dizisi: 2017/3

## ÂŞIK VEYSEL BİBLİYOGRAFYASI

### -II. BÖLÜM-

#### Makaleler

Milli Kütüphane Başkanlığı  
Ankara-TÜRKİYE  
2017

**ISBN : 978-975-17-3961-2**

Milli Kütüphane Başkanlığı

Bahçelievler Son Durak

06490-Ankara

TÜRKİYE

Telefon : (90 312) 212 62 00

Fax : (90 312) 223 04 51

E-mail : [info@mkutup.gov.tr](mailto:info@mkutup.gov.tr)

Copyright ©2017, Milli Kütüphane Başkanlığı

**Milli Kütüphane Başkanlığı  
Ankara-2017**

## SUNUŞ

---

5632 Sayılı Millî Kütüphane Kuruluşu Hakkında Kanun'la Millî Kütüphane; ulusal bibliyografyaları hazırlamakla yükümlüdür. Bununla birlikte, Millî Kütüphane belirli dönemlerde belirli konularda da bibliyografyalar hazırlayarak araştırmacılara yol göstermekte rehberlik etmektedir.

Millî Kütüphane bu defa; bütün toplumu kucaklayan şiirleri ile kültür dünyamızda önemli bir yer edinmiş halk ozanımız Âşık Veysel hakkında ulusal ve uluslararası kaynakları tarayarak "Âşık Veysel Bibliyografyası" nı yayımlamaktadır.

Âşık Veysel Şatıroğlu 25 Ekim 1894 yılında Sivas'ın Şarkışla ilçesinin Sivrialan köyünde dünyaya gelmiştir. Yedi yaşında çiçek hastalığı yüzünde sol gözünü, bir kaza neticesinde sağ gözünü kaybetmiş ama şairlerin, ozanların evliyaların hükmettiği insanlığın manevi dünyasına gönül gözüyle girmiş orda unutulmayan bir yer edinmiştir.

Âşık Veysel'in Türk kültür dünyasına tanıtılmasına Ahmet Kutsi Tecer'in büyük katkıları olmuştur. Âşık Veysel halk ozanlığına Pir Sultan Abdal, Yunus, Dertli, Rûhsatî Erzurumlu Emrah gibi usta ozanların dünyalarıyla tanışarak başlıyor. Türkiye Cumhuriyetinin ilk yıllarında gönül gözüyle söylediği şiirlerin geniş kitlelerce tanınması, bir arkadaşıyla üç ay yürüyerek geldiği Ankara'da Cumhuriyetin Onuncu yılında Gazi Mustafa Kemal Paşa için yazdığı "Türkiye' nin ihyası Hazreti Gazi" şiiri ile başlar. Yurdu dolaşarak gönül arkadaşı sazıyla şiirlerini okumaya başlar o kadar etkilidir ki şiirleri dergilerde, gazetelerde yayımlanmaya radyoda okunmaya başlar. Köy Enstitülerinde halk türküsü öğretmenliği yapar.

Şiirlerinde lirik bir dille Anadolu sevgisini, insan sevgisini dillendirir. Anadolu'ya, Cumhuriyete bağlıdır. Kızılırmak üzerinde Kaplan Deresi Köprüsü'nü köy köy dolaşarak topladığı paralarla yaptırır. Tertemiz bir düşüncenin namuslu çalışan yurdunu seven bir insanıdır Âşık Veysel.

Görmeyen gözleri onu çağa yakalamaktan, yurdunu çağdaşlaştırmak düşüncesinden vatandaşına yol göstermek alı koyamamıştır.

Âşık Veysel kültür ve düşünce dünyamızda önemli bir yer edinmiştir. Âşık Veysel'i unutulmaz kılan ve aynı zamanda farklı kesimlerde kabul görmesini sağlayan şey onun derin felsefesidir. Bu büyük halk ozanımızın nesilden nesille aktarılacak ölümsüz eserleri kültür hazinemizin en kıymetli unsurlarıdır.

Hazırladığımız bibliyografyanın, araştırmacıların çalışmalarına ışık tutacağını ve kolaylaştıracağını ümit eder, emeği geçen mesai arkadaşlarımıza teşekkürlerimizi sunarız.

**Millî Kütüphane Başkanlığı**

---

## ÂŞIK VEYSEL

---

1

13 yaşındaki bir öğrenci Âşık Veysel'in yazdığı kompozisyon ve şiirle okul birincisi seçildi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s**  
Kelebek (Hürriyet) Gazetesi, 29.4.1973, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

2

20. Yüzyılın en büyük saz şâiri Âşık Veysel anlatıyor. Uzun ince bir yoldayım.Röportaj:Arda Uskan**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Milliyet Gazetesi, 16-17.12.1969, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

3

**Abat, Ümit Yaşar.**  
Aşık Veysel ve Karl Jaspers.  
**Dost Dost (9) 4-6.1999, 2-4. ss** Bibliyografya  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

4

**Açıkgöz, Saim.**  
Âşık Veysel, şiirleri ve "Dostlar beni hatırlasın". **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Türk Folklor Araştırmaları 13(260), 3.1971, 5908-5910 ss. Not: Ümit Yaşar Oğuzcan'ın "Dostlar Beni Hatırlasın Ankara, 1970" adlı kitabın tanıtmasıdır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

5

**Ağapınar, Fuat.**  
Bir kör Veysel vardı.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Su, 3(34), 12.1963, 19, 21. s  
MK Yer No: 2006 AD 136

6

**Ağdemir, Aydın.**  
Doğuş. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Aşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 6 s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

7

**Akarsoy, Tülay - Osman Bayık.**  
Veysel tartışmaları üzerine.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**  
Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 7-9 ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

8

**Akbal, Oktay.**  
Dostlar beni hatırlasın.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**  
Cumhuriyet Gazetesi, 31.1.1972, 2 s. Ümit Yaşar Oğuzcan'ın hazırladığı "Dostlar Beni Hatırlasın. İstanbul, 1973" adlı kitabın tanıtmasıdır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

9

**Akın, Gülten.**  
İnce yol ozanı: Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Türk Dili, 28(259), 1.4.1973, 86-92 ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

10

**Akın, Gülten.**  
İnce yol ozanı: Âşık Veysel.  
**Türk Dili 28 (260) 5.1973, 86-92. ss**  
MK Yer No: 1963 SA 60  
ISSN: 1300-2155

## ÂŞIK VEYSEL

---

11

**Akın, Gülten.**

Veysel üzerine. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 20. s** Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 12-14 ss. Halkbilimi dergisinin 22 Mart 1974 tarihinde düzenlediği "Âşık Veysel Semineri"nde yapılan konuşma  
MK Yer No: 2006 AD 136

12

**Aksoy, Aynur.**

Çocukluğumun Âşık Veysel'i.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**  
İlgaz, 17(197), 2.1978, 13., 17. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

13

**Akyıldız, Erhan.**

Ruhi Su. (Âşık Veysel'le).

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**  
Milliyet Sanat Dergisi, (26), 3.3.1973, 3. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

14

**Akyol, Taha.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**  
Hergün Gazetesi, 17.2.1978  
MK Yer No: 2006 AD 136

15

**Alkan, Erdoğan.**

110. Doğum yıldönümünde Âşık Veysel'in şiir dünyası.

**Varlık 71 (1158) 3.2004, 53-58. ss**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

16

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel divanlarındaki yanlışlar.  
**Yeni Düşün (Bizim Belde Toplum Sanat)**  
**(14) 5.1985, 93-94. ss**  
MK Yer No: 1983 SB 3  
ISSN: x-y

17

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel divanlarındaki yanlışlar.  
**Yeni Düşün (Bizim Belde Toplum Sanat)**  
**(15) 6.1985, 93. s**  
MK Yer No: 1983 SB 3  
ISSN: x-y

18

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel divanlarındaki yanlışlar.  
**Yeni Düşün (Bizim Belde Toplum Sanat)**  
**(16) 7.1985, 95-96. ss**  
MK Yer No: 1983 SB 3  
ISSN: x-y

19

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel. 1-4. Fotoğraflar: Tanju Bayramoğlu **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Cumhuriyet Gazetesi, 26-29.8.1970, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

20

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel'den fıkralar.  
**Varlık 67 (1110) 3.2000,**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

## ÂŞIK VEYSEL

---

21

**Alkan, Erdoğan.**

Aşık Veysel'i hazırlayan ozanlar.

**Varlık 73 (1182) 3.2006, 64-67. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

22

**Alkan, Erdoğan.**

Aşık Veysel'in içki masalları.

**Varlık 78 (1242) 3.2011, 54-57. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

23

**Alkan, Erdoğan.**

Âşık Veysel'in iki kadını.

**Varlık (1254) 3.2012, 62-65. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

24

**Alkan, Erdoğan.**

Aşık Veysel'in iki Kadını II: Gülüzar.

**Varlık 79 (1255) 4.2012, 71-75. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

25

**Alkan, Erdoğan.**

Aşık Veysel'in şiir dünyası.

**Türk Dili Dergisi 15 (89) 3.2002, 24-28. ss**

MK Yer No: 1989 SA 20

ISSN: 1301-465X

26

**Alkan, Erdoğan.**

Halk kültürümüzde Sivaslı aşıkların yeri. **Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 49-87. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

27

**Alkan, Erdoğan.**

Hey koca Veysel hey.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s**

Hürriyet Gazetesi, 22-27.3.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

28

**Alkan, Erdoğan.**

"Kör oldum Veysel oldum".

**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 12-14. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

29

**Alkan, Erdoğan.**

Yunus Emre'den Aşık Veysel'e halk şiiri. **Varlık 65 (1086) 3.1998, 22-25. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

30

**Alkan, Naim.**

Türk halk edebiyatı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Yargıçoğlu, Matbaası, Ankara. 1973 XVI + 296 s. Âşık Veysel 289-291. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

31

**Alptekin, Turan.**

Aşık Veysel, Nesimi Çimen ve Nazım

Hikmet.Evrensel Kültür (223) 7.2010,

24 - 25. ss

MK Yer No: 1992 SB 96

ISSN: 1302-1478

## ÂŞIK VEYSEL

---

32

**Altınar, Hakan.**

Dostlar beni hatırlasın.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 20. s** Türk Basın Birliği (39), 2.1971, 26. s. Ümit Yaşar Oğuzcan'ın hazırladığı "Dostlar Beni Hatırlasın. Ankara, 1971" adlı kitabın tanıtmasıdır.

MK Yer No: 2006 AD 136

33

**Andak, Selmi.**

Ozanların en ustası göçtü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Cumhuriyet Gazetesi, 24.3.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

34

**Aramızdan** ayrılışının 25. yılında Aşık Veysel'i anma etkinlikleri.

**Dost Dost (5) 2-4.1998, 31-32. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

35

**Arık, Kemal Fikret.**

Âşık Veysel'e mektup.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, -. ss** Tarla, 1(10), 10.1970, 10.17-18. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

36

**Arık, Kemal Fikret.**

Âşık Veysel'e mektup.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Tarla, 1(3), 3.1966, 11-12. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

37

**Arısoy, M. Sunullah.**

"Can kafeste durmaz uçar".

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Barış Gazetesi, 25.3.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

38

**Arısoy, M. Sunullah.**

Koca Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Barış Gazetesi, 23.12.1972, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

39

**Arısoy, Süleyman.**

Anadolu bozkır halk ozanı: Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Hür Anadolu Gazetesi, 19.3.1975, 4. s. Yazı devam etmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

40

**Arısoy, Süleyman.**

Aşık Veysel'in sanatı.

**Ankara Sanat 9 (106) 2.1975, 24 - 25. ss**

MK Yer No: 1966 SB 162

ISSN: x-y

41

**Arısoy, Süleyman.**

Âşık Veysel'in sanatı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Ankara Sanat, 9(106), 2.1975, 24-25. ss.

Bibliyografya

MK Yer No: 2006 AD 136

42

**Arısoy, Süleyman.**

Bu araştırmayı babama adıyorum:  
Koca ozan Âşık Veysel'i değerkendirme. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6923-6926. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

43

**Arısoy, Süleyman.**

Büyük halk ozanımız Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Sivas Folkloru, 3(26), 3.1975, 3-6. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

44

**Arısoy, Süleyman.**

Halk ozanımız Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Sivas Folkloru, 2(17), 6.1974, 3-6. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

45

**Arısoy, Süleyman.**

Halk ozanımız Âşık Veysel.  
**Sivas Folklorü 2 (17) 6.1974, 3-6. ss**  
MK Yer No: 1973 SB 106  
ISSN: x-y

46

**Arısoy, Süleyman.**

Koca ozan Âşık Veysel'i değerkendirme.  
**Türk Folklor Araştırmaları 15 (296) 3.1974, 6923-6956. ss**  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

47

**Arısoy, Süleyman.**

Sivaslı halk şairi Koca Âşık Veysel Şatıroğlu. **Sivas Folklorü 2 (15) 4.1974, 3-7. ss**  
MK Yer No: 1973 SB 106  
ISSN: x-y

48

**Arısoy, Süleyman.**

Türk folkloru açısından. Sivaslı halk şairi Koca Âşık Veysel Şatıroğlu.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Sivas Folkloru, 2(15), 4.1974, 3-7. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

49

**Arısoy, Süleyman.**

Veysel'den özdeyişler.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 21. s** Hür Anadolu Gazetesi, 11.3.1975, 6. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

50

**Artun, Erman.**

Adana âşıklık geleneğinin yeniden yapılanmasında Sivaslı âşıkların etkisi.

**Dost Dost (23) 3-4.2002, 39-43. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

51

**Artun, Erman.**

Adana âşıklık geleneğinin yeniden yapılanmasında Sivaslı âşıkların etkisi.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 221-229. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X



## ÂŞIK VEYSEL

---

52

**Arzık, Nimet.**

Anthologie de la chanson populaire  
Turque. **Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983,**  
**13. s** Ayyıldız Matbaası, Ankara. 1963, 131. s.  
Âşık Veyssel 99-111. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

57

**Aslanoğlu, İbrahim.**

Bu şiir kimin? **Âşık Veyssel Bibliyografyası**  
**1983, 21. s** Sivas Folkloru, 2(22), 11.1974,  
8-9. ss. "Mecnunum Leylâmı Gördüm" adlı  
şiir hk.  
MK Yer No: 2006 AD 136

53

**Arzık, Nimet.**

Âşık Veyssel öldü.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 21. s** 7  
Gün, 2(30), 4.4.1973, 10-11. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

58

**Aslanoğlu, İbrahim.**

Veyssel'i yetiştiren çevre şâirleri.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 21. s** Sivas  
Folkloru, 1(5), 6.1973, 16-19. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

54

**Aslangül, Halil.**

Âşık Veyssel.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 21. s** Köy  
Postası, 25(306), 1.1970, 13, 23. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

59

**Aşık Mahzuni Şerif.**

Üstadım Veyssel.  
**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 19-20. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

55

**Aslanoğlu, İbrahim.**

1970 yılından beri kaybettiğimiz Sivas  
halk şâirleri.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 21. s** Sivas  
Folkloru, 4(43), 8.1976, 23-26. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

60

**Âşık Veyssel.**

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 21. s**  
Bizim Anadolu Gazetesi, 11.8.1974  
MK Yer No: 2006 AD 136

56

**Aslanoğlu, İbrahim.**

Aşık Veyssel.  
**Dört Eylül (4) 5.1951, 14 - 16. ss**  
MK Yer No: 1965 SB 9  
ISSN: x-y

61

**Âşık Veyssel.**

Röportaj: Şâkir Paracıklıoğlu  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Gençlik Yolu Gazetesi, 2(23-24), 8.9.1968,  
3. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

62

**Âşık Veysel "1894-1973".**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Bizim Anadolu Gazetesi, 24.3.1973, 3. s.  
Mehmet Yücel Gürbüz'ün hazırladığı "San'at"  
sayfasının tamamı Âşık Veysel'e ayrılmıştı.  
MK Yer No: 2006 AD 136

63

**Âşık Veysel "Ameliyat olmam" dedi.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Milliyet Gazetesi, 13.6.1971, 3. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

64

**Âşık Veysel anıldı.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Milliyet Sanat, (125), 28.3.1975, 16. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

65

**Âşık Veysel anlatıyor.**  
Konuşan: Mustafa Baydar  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Varlık, 27(508), 15.8.1959, 14-15. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

66

**Âşık Veysel anlatıyor.**  
**Varlık 27 (508) 8.1959, 14 - 15. ss**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

67

**Âşık Veysel beni köyüme götürün**  
**dedi. Âşık Veysel Bibliyografyası 1983,**  
**22. s** Ekspres Gazetesi, 22.1.1973, 1. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

68

**Âşık Veysel doğduğu köyde toprağa**  
**verildi.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Cumhuriyet Gazetesi, 23.3.1973, 1. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

69

**Âşık Veysel dostları toplandılar.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Gündem Gazetesi, 19.1.1977, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

70

**Âşık Veysel Gemerek'te.**  
**İlgaz 5 (60) 6.1966, 12-13. ss**  
MK Yer No: 1961 SB 145  
ISSN: x-y

71

**Âşık Veysel Güldestesi.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s** Türk  
Edebiyatı, 2(17), 5.1973, 22-26. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

72

**Âşık Veysel Güldestesi.**  
**Türk Edebiyatı 2 (17) 5.1973, 22-26. ss**  
MK Yer No: 1972 SA 40  
ISSN: 1302-1893

73

**Âşık Veysel hak aramak için İstanbul'a**  
**geldi.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Milliyet Gazetesi, 25.1.1971  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

74

**Âşık** Veyssel hastalandı.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Günaydın Gazetesi, 29.10.1970  
MK Yer No: 2006 AD 136

75

**Âşık** Veyssel heykeli açıldı.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Hürriyet Gazetesi, 25.11.1973, 12. s. **Âşık**  
Veyssel heykelinin açılışı ile ilgili geniş haber  
ve folklor otoritelerinin görüşleri  
MK Yer No: 2006 AD 136

76

**Âşık** Veyssel heykeli kampanyası.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Hürriyet Gazetesi, 23.2-27.4.1973  
MK Yer No: 2006 AD 136

77

**Âşık** Veyssel "Köyümde gömülmek  
istiyorum" dedi. **Âşık Veyssel**  
**Bibliyografyası 1983, 22. s** Barış  
Gazetesi, 21.1.1973, 1, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

78

**Âşık** Veyssel Kültür Derneği Olağan  
Genel Kurulu yapıldı.  
**Dost Dost (27) 11-12.2002, 1-8. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

79

**Âşık** Veyssel Kültür ve Sanat Festivali  
başlıyor. **Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983,**  
**22. s** Maya, 4(44), 6.1982, 37. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

80

**Âşık** Veyssel [Metin Turan'ın aynı adlı  
eseri üzerine].  
**Varlık (Kitap Eki) 62 (35) 4.1995, 23. s**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

81

**Âşık** Veyssel [Metin Turan'ın aynı adlı  
eseri üzerine].  
**Varlık 62 (35) 4.1995, 23. s**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

82

**Âşık** Veyssel Müzesi.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s** Sivas  
Folkloru, 1(5), 6.1973, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

83

**Âşık** Veyssel öldü.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Cumhuriyet Gazetesi, 22.3.1973, 1, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

84

**Âşık** Veyssel öldü.  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Tercüman Gazetesi, 22.3.1973, 1. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

85

**Âşık** Veyssel özel bölümü.  
Hazırlayan: İrfan Ünver Nasrattınoğlu  
**Antoloji (3) 1981, 39-61. ss**  
MK Yer No: TOKAT

## ÂŞIK VEYSEL

---

86

**Âşık Veysel özel sayısı.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 22. s**  
Meş'ale, 3(30), 3.1979 Özel sayıda Samiha  
Ayverdi ile yapılan bir röportaj da yer almıştır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

87

**[Âşık Veysel Özel Sayısı].**  
**Türk Folklor Araştırmaları 15 (296) 3.1974,**  
**6909 - 6934. ss**  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

88

**Aşık Veysel selâm olsun kucak kucak.**  
**Bilge 5 (17) 1998, 66-68. ss**  
MK Yer No: TOKAT

89

**Âşık Veysel Şatıroğlu.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s 20.**  
Asır, 2(36), 18.4.1953, 22. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

90

**Âşık Veysel tedavi için Avrupa'ya**  
**gönderilecek.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Milliyet Gazetesi, 28.1.1967  
MK Yer No: 2006 AD 136

91

**Aşık Veysel vatan, millet, bayrak**  
**sevgisi.**  
**Türk Dünyası Tarih Dergisi (135) 3.1998,**  
**57-58. ss**  
MK Yer No: TOKAT

92

**Aşık Veysel ve halk kültürü.**  
**Sanat-Edebiyat Dünyasından 1997,**  
**392-395. ss**  
MK Yer No: TOKAT

93

**Âşık Veysel vefat etti.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Bizim Anadolu Gazetesi, 22.3.1973, 1, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

94

**Âşık Veysel Yugoslavya'da anıldı.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Milliyet Sanat, (75), 12.4.1974, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

95

**Aşık Veysel'de bilim-kültür-birlik-**  
**ulusallık üstüne düşünceler. Ölümünün**  
**9. yılında. Oluşum (57/99) 7.1982, 15-17. ss**  
MK Yer No: TOKAT

96

**Âşık Veysel'i anıyoruz.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Hürriyet Gazetesi, 21.3.1977, 9. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

97

**Âşık Veysel'i anıyoruz.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Maya, 4(41), 3.1982, 41. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

98

**Âşık Veyssel'i dünya tanıyacak.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Ekspres Gazetesi, 4.3.1973, 1, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

99

**Âşık Veyssel'i toprağa verdik.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Bugün Gazetesi, 23.3.1973  
MK Yer No: 2006 AD 136

100

**Âşık Veyssel'i yitirdik.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s** Türk  
Dili, 28(259), 1.4.1973, 55. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

101

**Âşık Veyssel'in heykeli açıldı.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Hürriyet Gazetesi, 25.11.1973, 10. s. Yazıda  
Âşık Veyssel'in son şiiri de yer almıştır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

102

**Âşık Veyssel'in heykeli törenle açıldı.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s** Sivas  
Folkloru, 1(11), 12.1973, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

103

**Âşık Veyssel'in köyünde bir haftalık**  
**yas ilân edildi. Âşık Veyssel**  
**Bibliyografyası 1983, 23. s** Günaydın  
Gazetesi, 24.3.1973, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

104

**Âşık Veyssel'in ölümünün 2.**  
**yıldönümü.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s** Sivas  
Folkloru, 2(15), 4.1974, 23. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

105

**Âşık Veyssel'in sadık yârî "Kara**  
**Toprak"tı.**  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Halkçı Gazetesi, 23.3.1973  
MK Yer No: 2006 AD 136

106

**Âşık Veyssel'le konuşma.**  
**Çağrı 2 (16) 4.1959, 8 - 9. ss**  
MK Yer No: 1957 SA 103  
ISSN: 1303-4634

107

**Âşık Veyssel'le konuşma.**  
Konuşan: Feyzi Halıcı  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s**  
Çağrı, 2(16), 4.1959, 8-9. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

108

**Âşık Veyssel'le konuşmalar. 1-6.**  
Röportaj: Mustafa Ekmekçi  
**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 23. s** Yeni  
Ortam Gazetesi, 1-6.1.1973, 6. s  
MK Yer No: 2006 AD 136

109

**Aşkun, Vehbi Cem.**  
**Anıların Işığında Âşık Veyssel.**  
**Sivas Folklorü 1 (7) 8.1973, 7 - 10. ss**  
MK Yer No: 1973 SB 106  
ISSN: x-y

## ÂŞIK VEYSEL

---

110

**Aşkun, Vehbi Cem.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s

Yayla, (45), 10.1946, 5-6. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

115

**Atalay, Adil Ali.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s

Meş'ale, 6(66), 3.1982, 22-23. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

111

**Aşkun, Vehbi Cem.**

Bir kaybın ardından: Anıların ışığında

Âşık Veysel. Âşık Veysel Bibliyografyası

1983, 23. s Sivas Folkloru, 1(7), 8.1973,

7-10. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

116

**Atalay, Adil Ali.**

Canlar köşesinden göçen fakat

ölmeyen bir ozan: Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s

Eflâtun, 9(99), 1.3.1977, 14-16. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

112

**Aşkun, Vehbi Cem.**

Geleneksel edebiyatımız ve Şatıroğlu.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s Türk

Basın Birliği, (66), 5.1973, 12-14. ss

MK Yer No: 2006 AD 136

117

**Atalay, Adil Ali.**

Canlar köşesinden göçmüş fakat

ölümsüz bir ozan: Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s Ana,

2(11), 3.1977, 4-5. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

113

**Aşkun, Vehbi Cem.**

Halk edebiyatı.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 23. s

Çağrı, 15(155), 1.12.1970, 11-12. ss. Makalede

Âşık Veysel'den bahsedilmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

118

**Ataman, Sadi Yaver.**

Âşık Veysel ve musikî.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s

Bizim Anadolu Gazetesi, 5.7.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

114

**Atabaş, Hüseyin.**

Ölümünden sonra Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s Barış

Gazetesi, 7.6.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

119

**Ataş, Hayri.**

Âşık Veysel'de milli birlik ve

beraberlik. Türk Dünyası Tarih ve Kültür

Dergisi (183) 3.2002, 48-49. ss

MK Yer No: TOKAT

## ÂŞIK VEYSEL

---

120

**Ateş, Seyyit.**

Vatan ve millet sevgisi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Maya, 4(44), 3.1982, 46. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

121

**Attilâ, Osman.**

Birlik ve beraberlik yolunda Âşık

Veysel'in sesi. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 24. s** T.C.Z.B. Kooperatifçilik Dergisi,

(28), 1.3.1971, 25-27. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

122

**Attilâ, Osman.**

Çağımızın en büyük saz şâiri Âşık

Veysel üstüne. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 24. s** Hisar, 13(188),

5.1973, 10. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

123

**Attilâ, Osman.**

Veysel bizim şâirimiz.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Bozdağ, 1(2), 6.1973, 6-7. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

124

**Attilâ, Osman.**

Veysel bizim şâirimiz.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Çağrı, 13(183), 4.1973, 6-8. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

125

**Avaz, Mehmet.**

Âşık Veysel'e dair.

**Yağmur ve Toprak (8) 2.1949, 5. s**

MK Yer No: 1982 SA 62

ISSN: x-y

126

**Avcıoğlu, S. Serpil.**

Âşık Temelî ile söyleşi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Halkbilimi, 2(6), 11.1974, 14-18. ss.

Makalenin 17. sayfasında "Âşık Veysel'in

ölümüyle halk şiiri geleneği sona erdi"

diyenlerin tutumunu neye yorumluyorsunuz?

sorusuna verilen cevap yer almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

127

**Aydemir, Orhan.**

Halk ozanlarımızdan Atatürk'e.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Türk Folklor Araştırmaları, 9(96), 11.1965,

3897-3900. ss. Âşık Veysel'in bir ağıtı yer

almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

128

**Aydın, Mehmet.**

Âşık Veysel'den fıkralar.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

İlgaz, 12(142), 7.1973, 22. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

129

**Aydın, Rehber.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Varlık, 21(416), 1.3.1955, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

130

**Aydın, Rehber.**

Âşık veysel. **Varlık (416) 3.1955, 28. s**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

131

**Bâkiler, Yavuz Bülent.**

Âşık Veysel Şatıroğlu.

**Kültür ve Sanat (Türkiye İş Bankası) 2**

**(6/Özel sayı : Sivas) 6.1990, 62-66.94-95. ss**

MK Yer No: 1989 SB 174

ISSN: x-y

132

**Bâkiler, Yavuz Bülent.**

Âşık Veysel'de millî ülkü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Sivas Folkloru, 1(4), 5.1973, 3-6. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

133

**Bakiler, Yavuz Bülent.**

Âşık Veysel'de millî ülkü.

**Sivas Folklorü 1 (4) 5.1973, 3-6. ss**

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y

134

**Bakiler, Yavuz Bülent.**

Âşık Veysel'de milli ülkü.

**Folklor Halk Edebiyatı Kongresi 1998, 39-43. ss**

MK Yer No: TOKAT

135

**Bâkiler, Yavuz Bülent.**

Bir çileli adam... Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s** Türk Edebiyatı, 9(101), 3.1982, 20-23. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

136

**Bakiler, Yavuz Bülent.**

Bir çileli adam... Âşık Veysel.

**Türk Edebiyatı (101) 3.1982, 20-23. ss**

MK Yer No: 1972 SA 40

ISSN: 1302-1893

137

**Balel, Mustafa.**

Âşık Veysel'e açık mektup: Koca

Ozan. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s** Yeni Ortam Gazetesi, 8.5.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

138

**Balıkçı, Gülşen.**

Ölürse tenler ölür.

**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 32-33. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

139

**Bali, Muhan.**

"Cumhuriyet devri Türk şiiri" ve halk

şiiri. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Sivas Folkloru, 6(67), 8.1978, 3-4. ss. Âşık Veysel'in "Kara Toprak" adlı şiiri hk.

MK Yer No: 2006 AD 136

140

**Balkız, Mustafa.**

Cumhuriyetin Kuruluşu yıllarında Âşık

Veysel. **Dost Dost (7) 9-11.1998, 11-13. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

141

**Balkız, Mustafa.**

Dost dost diye nicesine sarıldım.

**Dost Dost (5) 2-4.1998, 17-18. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y



## ÂŞIK VEYSEL

---

142

**Balkız, Mustafa.**

Gönül gözüyle gören Aşık Veysel.

**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 15. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

147

**Başgöz, İlhan.**

"Veysel alışılmamış bir ses getirdi".

**Dost Dost (9) 4-6.1999, 14. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

143

**Banarlı, Nihad Sami.**

Âşık Veysel misali.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 24. s**

Meydan, 9(429), 3.4.1973, 16. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

148

**Başgöz, M. İlhan.**

Türk Halk Şiiri Antolojisi 1.c.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Ararat Yayınevi, [İstanbul. 1968], 240. s. Âşık Veysel 48, 93, 104, 169, 195, 212. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

144

**Başakların sesi.** Türk halk şâirleri, eserleri ve hayatları.

Derleyen: Mujân Cünbur

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s** Şark

Matbaası, Ankara. 1968, 439 + [7]. s. "Poyraz Reklam Yayınları, 1" Âşık Veysel 247-249. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

149

**Başlangıçtan Bugüne Türk Şiiri** Antolojisi.

Hazırlayan: Yaşar Nabi Nayır

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Varlık Yayınevi, İstanbul. 1974. 405 + [4]. s.

"(Varlık Yayınları, sayı: 1805)" "(Faydalı Kitaplar: 87)" Âşık Veysel 127-128. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

145

**Başaran, Mehmet.**

Türkülerin usta öğreticisi Âşık Veysel.

**Halk Ozanlarının Sesi 1 (2) 3.1993, 13-14. ss**

MK Yer No: TOKAT

150

**Baştuğ, İbrahim.**

İnce Aşık: Veysel.

**Atlas (147) 6.2005, 154-155. ss**

MK Yer No: 1993 SB 328

ISSN: 1300-5901

146

**Başbuğ, Fikret.**

"Mes çarıktır çarık mestir / Yürürlerse aynı sestir".

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 15-16, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

151

**Bayar, Zühtü.**

Bir Âşık Veysel vardı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Yeni

Ortam Gazetesi, 24.3.1975

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

152

**Bedri Rahmi'nin Veysel filmi.**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**  
Varlık, 20(386), 1.9.1952, 13. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

153

**Benim** sadık yarım kara topraktır.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** İnci  
(Tercüman) Gazetesi, 24.3.1973, 1. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

154

**Beşer, Rıza.**  
40 yıl önceki duygularla Âşık Veysel:  
Kim demiş güzeli görmez diye  
güzellikler onun gözünde perde.  
**Yesevi 5 (53) 5.1998, 38-39. ss**  
MK Yer No: TOKAT

155

**Beyceoğlu, Ö. Faruk.**  
Âşık Veysel'in musikîsi.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**  
Maya, 4(44), 3.1982, 47. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

156

**Binatlı, Yusuf Ziya.**  
Kaybettiğimiz büyük değer: Prof. Dr.  
Kemal Arık. **Âşık Veysel Bibliyografyası**  
**1983, 25. s** Emre, 2(21), 1.1966, 17-20. ss.  
Makalede Prof. Dr. Kemal Fikret Arık'ın Âşık  
Veysel'e yazdığı bir mektup ile Âşık Veysel'in  
cevabı yer almaktadır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

157

**Binyazar, Adnan.**  
Üçüncü ölüm yıldönümünde Âşık  
Veysel, halk şiiri geleneğinin çağdaş  
ustalarından biriydi.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**  
Milliyet Sanat, (176), 19.3.1976, 12-13. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

158

**Binyazar, Adnan.**  
Veysel şiirinin toplumsal ve düşünsel  
yapısı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983,**  
**25. s** Varlık, 40(789), 6.1973, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

159

**Bir** büyük saz sustu.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Barış  
Gazetesi, 22.3.1973, 1, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

160

**Bir** dev göçtü.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Hey  
Gazetesi, 3(20), 4.4.1973, 3. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

161

**Boratav, Pertev Naili.**  
Âşık edebiyatı.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Türk  
Dili, 19(207), 1.12.1968, 340-357. ss.  
Makalede Âşık Veysel'den bahsedilmektedir.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

162

**Borçlu** ölmedi alacaklı gitti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** İnci (Tercüman) Gazetesi, 31.3.1973, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

163

**Bozdemir, Banu.**

Danimarkalı yönetmen Rygard'ın "Gönlümdeki Kök Olmasa filmi, Aşık Veysel ve türküler üzerine Gönlümdeki aşk olmasa!

**Dost Dost (14) 7-9.2000, 29. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

164

"**Bu** kadar ömür bana yeter" diyen Âşık Veysel köyüne döndü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Bizim Anadolu Gazetesi, 8.1.1973, 4. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

165

"**Bu** kadar ömür yeter" diyen Âşık Veysel köyüne döndü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Tercüman Gazetesi, 7.1.1973, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

166

**Bulut, Mustafa Hilmi - Mustafa**

Gündüz. Âşık Veysel'in türkülerinin çok boyutlu içerik çözümlemesi.

**folklor/edebiyat 11 (44) 2005, 257-268. ss**

İng. özet. Bibliyografya

MK Yer No: 2000 SA 12

ISSN: 1300-7491

167

**Buluz, Hüseyin.**

4. Ölüm yıldönümünde Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Sivas Folkloru, 5(50), 3.1977, 16-18. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

168

**Buluz, Hüseyin.**

4. Ölüm yıldönümünde Âşık Veysel.

**Sivas Folklorü 5 (50) 3.1977, 16 - 18. ss**

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y

169

**Buluz, Hüseyin.**

Âşık Veysel şişirilmiş bir balon değildir.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Bahçe, 3(13), 4.1976, 6-7. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

170

**Buluz, Hüseyin.**

Hemşehrim Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Maya, 4(44), 3.1982, 45. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

171

**Buluz, Necdet.**

Ozanlar ozanı Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s** Hür Anadolu Gazetesi, 25.2 - 21.3.1973, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

172

**Burdurlu, İbrahim Zeki.**

Âşık Veysel ve deyişler.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

İstanbul Mecmuası, (21), 1.10.1944, 10-11. ss.

Âşık Veysel'in "Deyişler. Ankara, 1944" adlı kitabının tenkididir.

MK Yer No: 2006 AD 136

177

**Cumhuriyet** Ansiklopedisi. Haftalık, renkli, büyük, genel kültür dergisi 11.c.

Yayınlayan: Ramazan Gökalp Arkın

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s** Arkın

Kitabevi, İstanbul. 1969-1972, 3520. s. Âşık Veysel 2.c., 461. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

173

**Burdurlu, İbrahim Zeki.**

Âşık Veysel: Deyişler.

**İstanbul 2 (21) 10.1944, 10 - 11. ss**

MK Yer No: 1968 SB 24

ISSN: x-y

178

**Çağımızın** ozanı Âşık Veysel öldü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Geçit, 17(314), 30.3 - 6.4.1973, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

174

**Canbulat, Cevdet.**

Bir yıldız kaydı dünyamızdan.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 25. s**

Yeditepe, 24(201), 4.1973, 8. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

179

**Çağrı: Halk şiiri ve Âşık Veysel.**

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Çağrı, 17(180), 1.1973, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

175

**Canbulat, Cevdet.**

Bir yıldız kaydı dünyamızdan [Âşık Veysel].

**Yeditepe 24 (201) 4.1973, 8. s**

MK Yer No: 1964 SB 43

ISSN: x-y

180

**Çaldağ, Mustafa.**

Şâir - Saz - Vaiz üstüne.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Türk

Folklor Araştırmaları, 6(124), 11.1959, 2023-

2025. ss. Yazıya Âşık Veysel'in iki dördlüğü alınmış ve Şarkışla'da doğduğu belirtilmiştir.

MK Yer No: 2006 AD 136

176

**Canpolat, Müge.**

Âşık Veysel'in bir şiirinin 'Metrum

Eşlikleri' açısından çözümlenmesi.

**Millî Folklor 11 (55) 2002, 53-56. ss**

MK Yer No: 1989 SA 51

ISSN: 1300-3984

181

**Çalık, Etem.**

Âşık Veysel ve halk şiiri.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Çağrı, 20(219), 4.1976, 10-11. ss. [Ölümünün 3. yıldönümü münasebetiyle]

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

182

**Çalık, Etem.**

Ölümünün 1. yıldönümü  
münasebetiyle: Veysel gider adı kalır.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**  
Bizim Anadolu Gazetesi, 25.3.1974, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

183

**Çalışkan, Etem.**

Arkadaşım Âşık Veysel.  
**Türk Dünyası Tarih ve Kültür Dergisi (183)**  
**3.2002, 43-47. ss**  
MK Yer No: TOKAT

184

**Çapa, İzzet.**

Âşık Veysel rehberimiz olmalı.  
**Hürriyet Gazetesi 3.2016,**  
MK Yer No: 1971 SÇ 56

185

**Çetin, İsmet.**

Ölümünün 26. yılında Âşık Veysel.  
**Türk Yurdu 20 (152) 4.2000, 41-42. ss**  
MK Yer No: 1960 SB 27  
ISSN: 1300-2333

186

**Çevirme, Hülya.**

Halk şiiri geneli ve Âşık Veysel şiiri  
özelinde yol eğretilmesi.  
**folklor/edebiyat 10 (40) 6.2013, 59-68. ss**  
Bibliyografya  
MK Yer No: 2000 SA 12  
ISSN: 1300-7491

187

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel.  
**Millî Kültür 1 (10) 3.1981, 21-23. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

188

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel.  
**Millî Kültür 1 (12) 1981, 16-19. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

189

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel.  
**Millî Kültür 2 (11) 4.1981, 32-35. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

190

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel. **Millî Kültür 3 (1) 6.1981,**  
**44-46. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

191

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel 1-4. **Âşık Veysel**  
**Bibliyografyası 1983, 26. s** Millî Kültür,  
2(10-12) - 3(1), 3 - 6.1981, 21-24;  
32-35; 16-19; 44-46. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

192

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel ve "Kara Toprak" şiiri.  
**Türk Dili 100 (714) 6.2011, 555 - 564. ss**  
MK Yer No: 1963 SA 60  
ISSN: 1300-2155

## ÂŞIK VEYSEL

---

193

**Çongur, H. Rıdvan.**

Âşık Veysel'in diyarında.

**Türk Dili (609/Özel Sayı: Dil) 9.2002, 681- 687. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

194

**Çongur, H. Rıdvan.**

Edebiyat dostları: Âşık Veysel

Şatıroğlu. Ölümünün 29. yılı anısına.

**Dil Dergisi 7 (68) 6.1998, 71-81. ss**

MK Yer No: 1991 SA 88

ISSN: 1300-3542

195

**Çongur, H. Rıdvan.**

Rüyada Âşık Veysel'i gördük.

**Karınca 68 (801) 9.2003, 43-46. ss**

MK Yer No: 1963 SB 50

ISSN: 1300-1450

196

**Çubukçu, Necmettin.**

Bir anı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Sivas Folkloru, 1(4), 5.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

197

**Daruga, Turgut.**

Bir Âşık Veysel vardı. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 26. s** İstanbul Gazetesi, 24.3.1974 Yazı devam etmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

198

**Demiray, M. Güner.**

Çağdaşlaşmanın ozanı Veysel.

**Çağdaş Türk Dili (108) 2.1997, 44-48. ss**

MK Yer No: 1988 SA 67

199

**Demiray, Mehmet Güner.**

Âşık Veysel Gemerek'te.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Ilgaz, 5(60), 9.1966, 12-14. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

200

**Demiray, Mehmet Güner.**

Yayla çiçeği Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Bahçe, 3(22), 1.1977, 20. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

201

**Demiray, Mehmet Güner.**

Yayla çiçeği Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Sivas

Folkloru, 1(4), 5.1973, 19, 22. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

202

**Demirel, Abdullah.**

Âşık Veysel'in ilk yılları.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Maya, 4(41), 3.1982, 42-43. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

203

**Demirel, Süleyman.**

"Ozanlarımızın başımızın üstünde yeri vardır". **Dost Dost (9) 4-6.1999, 15. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

204

**Dergimiz Âşık Veysel Semineri**  
düzenledi.

## ÂŞIK VEYSEL

---

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**  
Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 29. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

205

**Dinamo, Hasan İzzettin.**  
"Ozan dolu Anadolu".  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Yeni  
Anadolu Gazetesi, 18.3.1974  
MK Yer No: 2006 AD 136

206

**Dinçal, Ali.**  
Aşık Veysel'in yetiştiği çevre.  
**Emlek Deryası 1 (1) 3.2000, 8-10. ss**  
MK Yer No: TOKAT

207

**Dinçal, Ali.**  
Aşık Veysel'in yetiştiği çevre ve şiir  
ortamı.  
**Halk Ozanlarının Sesi 1 (2) 3.1993, 11-12. ss**  
MK Yer No: TOKAT

208

**Dinçal, Ali.**  
Emlek yöresinde ozan olmak.  
**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 17-18. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

209

**Dinçer, Aslıham.**  
Âşık Veysel'in şiirlerinde alışılmamış  
bağdaştırmalar.  
**Türklük Bilimi Araştırmaları (15) 1.2004, 231-241. ss**  
MK Yer No: 1984 SA 223

210

**Dinçkal, Ali.**  
Aşık Veysel'i UNESCO'ya taşımak.  
**Dost Dost (7) 9-11.1998, 16. s**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

211

**Diriöz, Meserret.**  
Ölüm yıldönümünde Aşık Veysel.  
**Türk Edebiyatı (197) 3.1990, 22 - 25. ss**  
MK Yer No: 1972 SA 40  
ISSN: 1302-1893

212

**Doğanç, Ayhan.**  
Âşık Veysel'in dünyasından.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**  
Folklor, 3(26), 6.1971, 28-29. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

213

**Doğanç, Ayhan.**  
Aşık Veysel'in dünyasından.  
**Folklor 3 (26) 6.1971, 28 - 29. ss**  
MK Yer No: 1969 SA 56  
ISSN: x-y

214

**Dore, Fatma.**  
Anadolu halk edebiyatı ve Aşık  
Veysel.  
**Türktarım (204) 3.2012, 73-75. ss**  
MK Yer No: 1986 SB 74  
ISSN: 1303-2364

215

**Dostlar** seni unutmadı.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**  
Bizim Anadolu Gazetesi, 24.3.1974, 6. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

216

**Durbilmez, Bayram.**

Aşık Veysel'in Kayseri'de yaşayan ozanlara etkileri.

**Dost Dost (7) 9-11.1998, 4-10. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

217

**Durbilmez, Bayram.**

Aşık Veysel'in Kayseri'de yaşayan ozanlara etkileri.

**Folklor/Edebiyat 5 (19) 1999, 99-108. ss**

MK Yer No: TOKAT

218

**Durbilmez, Bayram.**

Aşık Veysel'in Kayserili ozanlara etkileri.

**I. Emlek Yöresi ve Çevresi Halk Ozanları Sempozyumu 1999, 55-64. ss**

MK Yer No: TOKAT

219

**Durbilmez, Bayram.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde millî birlik fikri ve Türk dünyası.

**Türk Yurdu 33 (307) 3.2013, 47-52. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 1960 SB 27

ISSN: 1300-2333

220

**Durucan, Muhsin.**

Büyük saz şâiri Veysel için: Veysel Baba'nın ardından.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s** Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6931-6932. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

221

**Duymaz, Recep.**

Aşık Veysel'in estetiği.

**Dost Dost (24) 5-6.2002, 32-43. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

222

**Duymaz, Recep.**

Aşık Veysel'in estetiği.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 149-170. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

223

**Dünden** bugüne Türk şiiri Antoloji.

Derleyen: Asım Bezirci

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Haşmet Matbaası, İstanbul. (1968), 1056. s.

"May Yayınları" "Antoloji Dizisi: 1" Âşık Veysel 315-318. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

224

**Düşünceler** ve görüşler: Veysel için neler dediler. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 26. s** Türk Folklor Araştırmaları,

15(296), 3.1974, 6930. s. Mehmet Kaplan,

Afşar Timuçin, A. Kutsi Tecer, Yaşar Kemal [Göğceli] ve Faruk K. Timurtaş'ın görüşleri

MK Yer No: 2006 AD 136

225

**Efe, Demir.**

Bir Âşık Veysel vardı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 26. s**

Yelken, (277), 4.1976, 10-14. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136



226

**Eflâtun.**

Âşık Veysel'in ardından.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Eflâtun, 5(53), 5.1973, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

227

**Elçi, Armağan Coşkun.**

Yetiştirdiği ortam ve yetiştiren unsurlar  
ışığında müzik yönü ile Âşık Veysel.

**Türk Kültürü ve Hacı Bektaş Velî 16 (51)**

**2009, 189-209. ss** Türkçe ve İng. özet.

Bibliyografya

MK Yer No: 1999 SA 36

ISSN: 1306-8253

228

**En** güzel örnekleriyle halk şiiri  
çeşitleri.

Hazırlayan: İsmet Gürpınar

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Kardeş Matbaası, Ankara. 1966, 112. s. Âşık  
Veysel 26, 34, 59. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

229

**Ener, Güner.**

Seni unutmayacağız 1-2.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Yeni

Ortam Gazetesi., 28-29.4.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

230

**Ener, Güner.**

Seni unutmayacağız ki hatırlayalım.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Milliyet Gazetesi, 30.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

231

**Eraslan, Sefer Aşır.**

Güzelliğin on para etmez, bendeki bu  
aşk olmasa! "Âşık Veysel".

**Karınca 78 (914) 2.2013, 38-40. ss**

MK Yer No: 1963 SB 50

ISSN: 1300-1450

232

**Erdem, Hüseyin.**

Veysel için.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Yeni

Ufuklar, 20(236), 5.1973, 28-33. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

233

**Erdoğan, Halil.**

Türk halk edebiyatının direği çöktü ve  
iki kapılı bir handan ... Âşık Veysel  
geldi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Yeni

Asır Gazetesi, 14.5.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

234

**Ergülen, Haydar.**

Âşık Veysel şiirinde Alevi-Bektaşî  
düşüncesinin Cumhuriyet düşüncesiyle  
yakınlığı.

**Varlık 83 (1301) 2.2016, 28-34. ss**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

235

**Ergüzel, M. Mehdi.**

Âşık Veysel'de toprak, bahar ve çiçek.

**Türk Edebiyatı (114) 4.1983, 40-41. ss**

MK Yer No: 1972 SA 40

ISSN: 1302-1893

## ÂŞIK VEYSEL

---

236

**Erhat, Azra.**

Âşık Veysel'e sevgi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Yelken, (194), 4.1973, 4. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Yeni

Edebiyat, 2(5), 3.1971, 28-29. ss. Ümit Yaşar

Oğuzcan'ın hazırladığı "Dostlar Beni

Hatırlasın. 1971" adlı kitabın tanıtmasıdır.

MK Yer No: 2006 AD 136

237

**Erkal, Nuri.**

İnsan Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Ilgaz,

15(175), 4.1976, 8 - 9, 18. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

242

**Ertop, Konur.**

Çağımızın bir halk şâiri Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Cumhuriyet Gazetesi, 14.2.1971

MK Yer No: 2006 AD 136

238

**Erman, Nüzhet.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Hisar, 13(188), 5.1973, 18. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

243

**Ertop, Konur.**

Çağımızın bir halk şâiri Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Tarla,

6(47), 2.1970, 7-10. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

239

**Erseven, İlhan Cem.**

Âşık Veysel'de halk şiiri.

**Halk Ozanlarının Sesi 1 (2) 3.1993, 9-10. ss**

MK Yer No: TOKAT

244

**Ertürk, Nusret.**

Veysel de Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**

Yelken, (194), 4.1973, 5-6. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

240

**Erseven, İlhan Cem.**

Ölümünün 8. yılında Âşık Veysel'i

anarken. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983,**

**27. s** Halay, 1(4), 4.1981, 6 - 7, 32. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

245

**Erzurumlu** ve Karşı âşıkların diliyle

Âşık Veysel. Derleyen:Saim Sakaoğlu

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Sivas

Folkloru, 6(62), 2.1978, 3-5. ss. Erzurumlu

Behçet Mahir, Âşık Ali Rahmanî, Nuri, Karşı

Murat Çobanoğlu, Dursun Çavaklı'nın Âşık

Veysel için yazdıkları şiirler yer almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

241

**Ertop, Konur.**

Âşık Veysel: Dostlar beni hatırlasın.

## ÂŞIK VEYSEL

---

246

**Etkinlikler** (Âşık Veysel Kültür Derneği 1993).  
**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 37-42. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

251

**Eyüboğlu, İsmet Zeki.**  
Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**  
Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 8. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

247

**Evrenos, Türkan.**  
Âşık Veysel.  
**Millî Kültür 12 (82) 3.1991, 10-11. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

252

**Eyüboğlu, İsmet Zeki.**  
Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s**  
Cumhuriyet Gazetesi, 4.4.1973, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

248

**Evrensel, Erhan.**  
Büyük ozan Âşık Veysel'in ardından.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s ABC**  
Gazetesi, 29.3.1973  
MK Yer No: 2006 AD 136

253

**Eyüboğlu, Sabahattin.**  
Halk şiiri ve Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Milliyet Sanat, (26), 30.3.1973, 6. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

249

**Eyüboğlu, Bedri Rahmi.**  
Veysel üç önemli işi en iyi biçimde yapmıştır. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Milliyet Sanat, (26), 30.3.1973, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

254

**Eyüboğlu, Sabahattin.**  
Halk şiiri ve Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Varlık, 19(383), 6.1952, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

250

**Eyüboğlu, Bedri Rahmi.**  
Veysel üç önemli işi en iyi biçimde yapmıştır. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 27. s** Yelken, (194), 4.1973, 15 - 16. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

255

**Eyüboğlu, Sabahattin.**  
Halk şiiri ve Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Yelken, (194), 4.1973, 12-13. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

256

**Eyüboğlu, Sabahattin.**  
Halk şiiri ve Âşık Veysel.  
**Varlık 19 (383) 5.1952, 4. s**  
MK Yer No: 1964 SB 152  
ISSN: 1300-1728

257

**Folklor** ve Halk Edebiyatı Semineri  
Bildirileri. 27-29 Ekim 1975 Konya.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**  
Güven Matbaası. Ankara, 1976, XXVIII+410  
S. "Konya Turizm Derneği Yayınları" Eserin  
206-214. sayfeleri arasında yer alan Osman  
Attilâ'nın "Saz şiirinin türküye dönüşmesi" adlı  
yazısında Âşık Veysel'den bahsedilmektedir.  
MK Yer No: 2006 AD 136

258

**Gazeteci Yücel Yönel** gözüyle Âşık  
Veysel.  
**Dost Dost (25) 7-8.2002, 17-19. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

259

**Geleneksel Âşık Veysel Dostluk ve**  
Dayanışma Gecesi yapıldı.  
**Dost Dost (8) 1-3.1999, 57-60. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

260

**Genç** ressam Âşık Veysel projesiyle  
Akademi'den diploma aldı.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Kelebek (Hürriyet) Gazetesi, 29.4.1973, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

261

**Gençtürk, İsmail.**  
Dostlar seni hatırlıyor.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s** Yeni  
Ortam Gazetesi, 17.5.1973, 7. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

262

**Göğceli, Yaşar Kemal.**  
Baldaki tuz.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Milliyet Sanat, (26), 30.3.1973, 5-6. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

263

**Gökalp, Hüsnü Yusuf.**  
Veysel'de dirilmek.  
**Dost Dost (15) 10-12.2000, 11-14. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

264

**Gökçe, Enver.**  
Âşık Veysel'in hayatı.  
**Dost Dost (4) 11.1997 - 1.1998, 2-4. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

265

**Gökyay, Orhan Şaik.**  
Veysel, şiirleri ve yaptığı. **Âşık Veysel**  
**Bibliyografyası 1983, 28. s** Türk Folklor  
Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6909. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

266

**Gölbaşı, Oylum.**  
Caz yorumuyla Âşık Veysel.  
**Cumhuriyet Dergi (744) 6.2000, 25 Haziran**  
MK Yer No: TOKAT

## ÂŞIK VEYSEL

---

267

**Görün, Mete.**

Âşık Veysel üzerine.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**

Musiki Mecmuası, 26(285), 7.1973, 8, 27. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

272

**Gülen, Hidayet.**

Âşık Veysel'den hatıralar.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s** Ülkü, 6(64), 16.5.1944, 13 - 15. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

268

**Göze, Ergun.**

Veysel'in toprağı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s** Sivas

Folkloru, 1(4), 5.1973, 11 - 12. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

273

**Gülensoy, Tuncer.**

Âşık Veysel adlı bir şâir-VII.

**Erciyes (373) 1.2009, 19-20. ss**

MK Yer No: TOKAT

269

**Gözler, Fethi H.**

Âşık Veysel dramı sanatı deyişleri.

**Yeni Defne 8 (89-90) 1989, 11-14. ss**

MK Yer No: 1983 SB 34

ISSN: 1303-4235

274

**Güler, Abdulkadir.**

Ölümünün 38. yılında Âşık Veysel'i

hatırlamak. **Erciyes (402) 6.2011,**

MK Yer No: TOKAT

270

**Gözler, Fethi.**

Yunus'tan bugüne Türk şiiri. Antoloji.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 13. s**

Defne Yayınları, Ankara. 1967, 518. s. Âşık

Veysel 106-107. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

275

**Güler, Nurettin.**

Halk şiiri ve halk şâirleri.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s** Türk

Sanatı, 2(21), 3.1954, 5 - 6. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

271

**Güleç, Cengiz.**

Âşık Veysel'in yaşamı, sanatı ve  
felsefesi [Panel].

**Dost Dost (18) 5-6.2001, 6-7. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

276

**Gültekin, Yılmaz.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**

Bahçe, 2(4), 7.1975, 13. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

277

**Günbulut, Şükrü.**

Anadolu'nun kalbi Sivas ve Sivaslı bir kadın halk ozanı.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 103-147. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

278

**Günbulut, Şükrü.**

Âşık Veysel söyleşi ile benzerlikler.

**Dost Dost (13) 4-6.2000, 16-22. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

279

**Günbulut, Şükrü.**

Âşık Veysel söyleşi ile benzerlikler-2.

**Dost Dost (20) 9-10.2001, 8-9. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

280

**Günbulut, Şükrü.**

Âşık Veysel şiiri ile benzerlikler.

**Dost Dost (24) 5-6.2002, 31. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

281

**Günbulut, Şükrü.**

Âşık Veysel, aydınlar ve toplum.

**Dost Dost (11) 10-12.1999, 23-27. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

282

**Günbulut, Şükrü.**

Âşık Veysel: İkinci kapıdan çıkmalı otuz yıl oldu. **Cumhuriyet Kitap (684) 2003,**

**1-9. ss**

MK Yer No: TOKAT

283

**Günbulut, Şükrü.**

Aşık Veysel'in oluşumu.

**Dost Dost (21) 11-12.2001, 79. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

284

**Günbulut, Şükrü.**

Aşık Veysel'le.

**Dost Dost 1 (2) 1-3.1994, 4. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

285

**Günbulut, Şükrü.**

Aşık Veysel'le.

**Dost Dost (18) 5-6.2001, 2-5. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

286

**Günbulut, Şükrü.**

Aşık Veysel'le görüşme.

**Dost Dost (16) 1-2.2001, 23-26. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

287

**Günbulut, Şükrü.**

Aşık Veysel'le konuşma.

**Dost Dost (5) 2-4.1998, 9-11. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

288

**Günbulut, Şükrü.**

İkinci kapıdan çıkan otuz yıl oldu:  
Aşık Veysel.

**Cumhuriyet Kitap (684) 2003, 1, 4-9. ss**  
27.03.2003

MK Yer No: TOKAT

293

**Güney, Emrullah.**

Dünyamızdan Göç Edişinin 12.

Yıldönümünde Aşık Veysel 21 Mart

1973. **Karayolları Bülteni 33 (412) 3.1985,**  
**47 - 49. ss**

MK Yer No: 1970 SA 102

ISSN: 2147-0472

289

**Günbulut, Şükrü.**

Ölümünün otuzuncu yılında Aşık  
Veysel. **folklor/edebiyat 9 (34) 2003,**  
**235-250. ss**

MK Yer No: 2000 SA 12

ISSN: 1300-7491

294

**Güney, Türkân.**

Âşık Veysel'i yitirdik.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s** Ilgaz,  
12(140), 5.1973, 22. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

290

**Günbulut, Şükrü.**

Şarkışla yöresi halk edebiyatının bazı  
nitelikleri. **Dost Dost (6) 6-8.1998, 6-7. ss**  
Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

295

**Güney, Türkân.**

Âşık Veysel'i yitirdik.

**İlgaz 12 (140) 5.1973, 22. s**

MK Yer No: 1961 SB 145

ISSN: x-y

291

**Güneş, Mustafa.**

Aşık Veysel tipolojisinden hareketle  
klasik kültürün sözlü kültüre yansı-  
ması. **Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri**  
**Sempozyum Bildirileri 2003, 239-245. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

296

**Güngör, Şeyma Taşçıoğlu.**

Ölümünün 20. yılında Âşık Veysel'in  
bir şiiri üzerine.

**Türk Dili (498) 6.1993, 427-437. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

292

**Güney, Eflâatun Cem.**

Folklor ve halk edebiyatı. **Âşık Veysel**  
**Bibliyografyası 1983, 14. s** [Türkiye  
Cumhuriyeti] M[illî] E[ğitim] B[akanlığı]  
Devlet Kitapları, [Müdürlüğü], İstanbul. 1971,  
VII+309 s. Âşık Veysel 308-309. ss

MK Yer No: 2006 AD 136

297

**Gürsoy, Özdemir.**

Âşık Veysel hak aramak için İstanbul'a  
geldi. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983,**  
**28. s** Milliyet Gazetesi, 25.1.1971, 8. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

298

**Halıcı, Feyzi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s

Çağrı, 17(183), 4.1973, 3 - 4. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

304

**Halk** şiiri ve Âşık Veysel.

Kalkınan Köylü 4 (39) 4.1968, 11-28. ss

MK Yer No: 1965 SB 244

ISSN: x-y

299

**Halıcı, Feyzi.**

Bir şiirin hikayesi; Âşık Veysel.

Türk Dili 61 (469) 1.1991, 15-22. ss

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

305

**Halk** şiiri. XX. Yüzyıl.

Hazırlayan: M. Halit Bayrı

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s

Varlık Yayınevi, İstanbul. 1957, 80. s. "Varlık

Yayınları, Sayı: 426" "Türk Klâsikleri: 48"

Âşık Veysel 14-15, 76. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

300

**Halk** ozanı Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s Barış

Gazetesi, 13.4.1973, 2, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

306

**Halkbilimi:** Okurlarımıza.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s

Halkbilimi, 1(4), 4 -5.1974, 2. s. Âşık Veysel

ve Âşık Veysel özel sayısı hk.

MK Yer No: 2006 AD 136

301

**Halk** ozanı gözüyle Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s

Halkbilimi, 1(4), 4 - 5.1974, 17-18, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

307

**Halman, Talân S.**

Anadolu'nun Veysel'i bir sevgi ve  
coşku seli.

Dost Dost (8) 1-3.1999, 4-7. ss

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

302

**Halk** ozanı Müslüm Sümbül, sanatını  
ve Âşık Veysel'i anlatıyor.

Dost Dost (5) 2-4.1998, 19-20. ss

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

303

**Halk** şiiri ve Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s

Kalkınan Köylü, 4(39), 4.1968, 11, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

308

**Harut, Semra.**

Âşık Veysel ve yaşam.

Çağdaş Türk Dili 3 (27) 5.1990, 715-717. ss

MK Yer No: 1988 SA 67



309

**Hayat** ansiklopedisi. 6. c.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s**  
Tifruk Matbaacılık Sanayii, İstanbul. 1961-  
1964, 3340. s. resimli, Âşık Veysel 6.c.  
2989. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

310

**Her** hafta bir konuk: Bu haftaki  
konuğumuz: Veysel Şatıroğlu.  
Yöneten: Yıldırım Esentürk  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Kadıköy, 27.3.1973, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

311

**Hınçer, İhsan.**  
Âşık Veysel Bibliyografyası.  
**Türk Folklor Araştırmaları 15 (296) 3.1974,**  
**6933 - 6934. ss**  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

312

**Hınçer, İhsan.**  
Halk şiiri ve ozanlarımız II.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Türk  
Folklor Araştırmaları, 8(168), 7.1963, 3124-  
3126. ss. Âşık Veysel'in hayatı ve bir şiiri yer  
almıştır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

313

**Hınçer, İhsan.**  
Jübilesi münasebetiyle, Âşık Veysel  
Şatıroğlu.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Türk  
Folklor Araştırmaları, 2(34), 5.1952, 529. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

314

**Hınçer, İhsan.**  
Şarkışlalı Âşık Veysel.  
**Türk Folklor Araştırmaları 1 (15) 10.1950,**  
**237 - 239. ss**  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

315

**Hınçer, İhsan.**  
Şarkışlalı Veysel Şatıroğlu I-II.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Türk  
Folklor Araştırmaları, 1(14-15), 9 - 10.1950,  
216-217; 237-239. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

316

**Hınçer, İhsan.**  
Şarkışlalı Âşık Veysel Şatıroğlu.  
**Türk Folklor Araştırmaları 1 (14) 9.1950,**  
**216-217. ss**  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

317

**Hınçer, İhsan.**  
Veysel'e ait kitaplar, yazılar ve plâklar:  
Âşık Veysel Bibliyografyası.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Türk  
Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6933-  
6934. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

318

**Hikmet, Ali.**  
Dostlar beni hatırlasın. **Âşık Veysel**  
**Bibliyografyası 1983, 29. s** Cumhuriyet  
Gazetesi, 21.1.1971, 6. s. Ümit Yaşar  
Oğuzcan'ın hazırladığı "Dostlar Beni  
Hatırlasın. Ankara, 1971" adlı kitabın  
tanıtmasıdır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

319

**Hitay, İbrahim.**

Âşık Veysel sadık yarı toprağa verildi.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s

Hürriyet Gazetesi, 23.3.1973, 1, 9. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

320

**Işıklar, Aykut.**

Âşık Veysel müzikali.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s

Kelebek (Hürriyet) Gazetesi, 21.4.1974

MK Yer No: 2006 AD 136

321

**İki** zirve karşısında düşünceler (Yunus Emre ve Âşık Veysel).

Hazırlayan: Fatma Akpınar

Türk Dünyası (31) 2011, 198-202. ss Bahtiyar

Vahapzâde'nin yazılarından örnekler

MK Yer No: TOKAT

322

**İmran, Talip.**

Âşık Veysel'i Ölümünün 26. yılı

anısına düzenlenen "19-21 Mart Âşık

Veysel Haftası" etkinlikleriyle

Ankara'da andık.

Dost Dost (9) 4-6.1999, 17-21. ss

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

323

**İnan, Mustafa.**

Benim sadık yarım kara topraktır.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s

Cumhuriyet Gazetesi, 31.3.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

324

**İsmet Nedim,** Âşık Veysel için ağıt besteledi.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s İnci (Tercüman) Gazetesi, 3.6.1973, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

325

**İstanbul'a** bir Veysel geldi.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Ses, (6), 6.2.1971, 2-4. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

326

**İvgin, Hayrettin.**

Halk edebiyatı. Yaygın Yükseköğretim Kurumu. Eğitim Enstitüleri Türkçe Bölümü (Sınıf III).

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s

Hacettepe Vakıfları Kuruluşları Teksis Şti. ve

Meteksan Lmt. Şti., Ankara. 1978, [4] + 89. s.

Âşık Veysel 66-69. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

327

**İvgin, Hayrettin.**

Veysel'i yetiştiren çevre.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s

Halay, 1(9), 15.9 - 15.10.1981, 19-20. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

328

**İvgin, Hayrettin.**

Veysel'in şiirlerinde Aydın eli ve

Ahmet Kutsi Tecer. Âşık Veysel

Bibliyografyası 1983, 29. s Devran, 1(2),

8.1980, 10. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

329

**Kabaklı, Ahmet.**

Âşık Veysel yahut geleneğin gücü.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Türk Edebiyatı, 2(17), 5.1973, 3-5. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

330

**Kabaklı, Ahmet.**

Âşık Veysel yahut geleneğin gücü.

Türk Edebiyatı 2 (17) 5.1973, 3-5. ss

MK Yer No: 1972 SA 40

ISSN: 1302-1893

331

**Kabaklı, Ahmet.**

"İnleşir beraber yapardık balı".

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Türk Edebiyatı, 8(95), 9.1981, 3-4. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

332

**Kabaklı, Ahmet.**

İnleşir beraber yapardık balı (Aşık Veysel'in bir şiiri üzerine).

Türk Edebiyatı (95) 9.1981, 2-4. ss

MK Yer No: 1972 SA 40

ISSN: 1302-1893

333

**Kabaklı, Ahmet.**

Ne sen var, ne ben var ...Âşık Veysel

Bibliyografyası 1983, 29. s Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6910. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

334

**Kabaklı, Ahmet.**

Türk Edebiyatı. 3.c.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s Otağ Matbaacılık Koll. Şti., İstanbul. 1978, 4. bs.

XVI+702+772+806. s. "Türk Edebiyatı Yayınları: 5" "Büyük Eserler Dizisi: 2" Âşık Veysel 2.c., 522-524. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

335

**Kadın: Âşık Veysel'i kaybettik.**

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s

Kadın Gazetesi, 27(1051), 4.1973, 24, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

336

**Kaftancıoğlu, Ümit.**

Âşık Mevlût İhsanî.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Yeni Ortam Gazetesi, 29.5.1973, 7. s. Yazıda Âşık Veysel'den bahsedilmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

337

**Kaftancıoğlu, Ümit.**

Ölümünün 6. yılında: Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Türk Dili, 39(329), 2.1979, 86-95. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

338

**Kaftancıoğlu, Ümit.**

"Veysel'e ağlamanın zamanı geldi."

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s Yeni Ortam Gazetesi, 24.3.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

339

**Kaftancıoğlu, Ümit.**

Veysel'in ölmezliği üstüne: Veysel'e ağlamanın zamanı geldi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6914-6917. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

340

**Kakınç, Tarık Dursun.**

Teşekkürler Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 29. s** Yeni Ortam Gazetesi, 27.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

341

**Kalkanlıoğlu, Mehmet.**

Acı bir ölüm. İçli bir mektup ve Âşık Veysel'in son şiiri.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Çağrı, 10(97), 2.1966, 3-5. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

342

**Kalkanlıoğlu, Mehmet.**

Âşık Veysel Şatıroğlu.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Türk Basın Birliği, (32), 31.7.1970, 17. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

343

**Kalkanlıoğlu, Mehmet.**

Âşık Veysel'in ardından.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Türk Basın Birliği, (64), 3, 1974, 12-13. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

344

**Kansu, Ceyhun Atuf.**

Ozan ana. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 30. s** Varlık, 40(788), 5.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

345

**Kansu, Ceyhun Atuf.**

Saz acından ölüyor.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Varlık, 12(823), 4.1976, 4. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

346

**Kansu, Ceyhun Atuf.**

Saz acından ölüyor [Âşık Veysel Hakkında].

**Varlık 42 (823) 4.1976, 4. s**

MK Yer No: 1964 SB 152

ISSN: 1300-1728

347

**Kara, Ruhi - Arzu Tören.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde eğitim.

**Atatürk Üniversitesi Türkiyat Araştırmaları Enstitüsü Dergisi (53) 2015, 127-144. ss**

MK Yer No: 1994 SA 26

ISSN: 1300-9052

348

**Karaalioğlu, Seyit Kemal.**

Ansiklopedik edebiyat sözlüğü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s**

İnkılâp ve Arka Kitabevleri, [İstanbul]. 1978, genişl. 2. bs., 895. s. "Bilim ve Kültür Eserleri Dizisi" Âşık Veysel 67, 72. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

349

**Karaalioglu, Seyit Kemal.**

Resimli Türk edebiyatçıları sözlüğü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s**

İnkılâp ve Aka Basımevi, İstanbul. 1974,  
494. s. Âşık Veysel 52-53. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

350

**Karaçay, İlhan.**

Radyolarda ünlü ozanlarımızın plâkları  
çalınıyor ... Âşık Veysel Hollanda

basınında. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 30. s** Hürriyet Gazetesi, 13.5.1973, 11. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

351

**Karataş, Turan.**

Âşık Veysel'in şiirini besleyen üç  
önemli unsur çileli hayatı, gelenek ve  
yerlilik.... **Türk Dili (609/Özel Sayı: Dil)**

**9.2002, 688 - 695. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

352

**Karlı, Hami.**

Âşık Veysel'den anılar.

**Emlek Deryası 1 (1) 3.2000,**

MK Yer No: TOKAT

353

**Kartal, Numan.**

Âşık Veysel'den izlenimler.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Yeni  
Ortam Gazetesi, 2.4.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

354

**Kartalkanat, Ahmet.**

Güzel Anadolum. Halk ozanı Kul

Ahmet ile Âşık Veysel. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 14. s** Ulusoglu

Matbaası, Ankara. 1973, 64. s. resim. Kitabın

4-10. sayfeleri arasında Âşık Kul Ahmet ile

Âşık Veysel'in deyişmeleri yer almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

355

**Kaya, Doğan.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde yöresel  
kelimeler ve deyimler.

**Türk Dili 84 (607/Özel Sayı: TDK) 7.2002,**  
**258-262. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

356

**Kayacan, İsa.**

Halk şiiri ve Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s**

İlkkurşun, 2(8), 12.1973, 9-10. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

357

**Kayıpov, Süleyman Turduyevic.**

Türk akın-aşık kültürü bağlamında

Van Kırğızlarının Apızlar sanatı ve

Âşık Veysel.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri**

**Sempozyum Bildirileri 2003, 327-339. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

## ÂŞIK VEYSEL

---

358

**Kaymak, Veysel.**

Aşık Veysel ve Ozanlar Haftası.

**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 34-36. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

359

**Kaymak, Veysel.**

Aşık Veysel'de atışma, doğaçtan şiir söyleme ve taşlama.

**Dost Dost (4) 11.1997 - 1.1998, 16-17. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

360

**Kaymak, Veysel.**

Aşık Veysel'den anılar ve espriler.

**Dost Dost (5) 2-4.1998, 12-14. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

361

**Kaymak, Veysel.**

Ölümünün 21 yıldönümünde Aşık Veysel ve bazı gerçekler.

**Dost Dost 1 (2) 1-3.1994, 5. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

362

**Kaymak, Veysel.**

Veysel'de aşk üçlemesi.

**Dost Dost (8) 1-3.1999, 8-11. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

363

**Kemal, Mehmet.**

Gezinti. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983,**

**30. s** Barış Gazetesi, 29.4.1973, 2. s. Yazıda

Âşık Veysel'in sanatından bahsedilmekte ve şiirlerinden örnekler verilmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

364

**Kemal, Mehmet.**

Veysel için.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Barış Gazetesi, 28.3.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

365

**Kendi ağzından Veysel.**

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s**

Halkbilimi, 1'4), 4-5.1974, 3-6. ss. Âşık

Veysel'in, 1971 yılında ODTÜ Türk

Halkbilimleri Topluluğu'nu ziyareti sırasında doldurduğu banttandır alınmış metin

MK Yer No: 2006 AD 136

366

**Keskin, Fevzi.**

Uzun ince yol sona erdi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

367

**Kılıç, Muharrem.**

Büyük ozan gerçeklerle.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 4, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

368

**Kırk** halk şâiri. Hayatları ve eserleri.

Hazırlayan: Cenap Ozankan

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s**

## ÂŞIK VEYSEL

---

İnkılâp ve Aka Kitabevleri, İstanbul. (1960),  
195. s. Âşık Veysel 191-195. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

369

### **Korkud, Refik.**

Türk Edebiyatında Şâirler ve Yazarlar.  
Hayatları, eserleri ve edebî kişilikleri.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s İş  
Matbaacılık, Ankara. 1970, 271 + 4. s.  
Âşık Veysel 43. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

370

### **Köksal, Ahmet.**

Âşık Veysel.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s  
Yeditepe, 24(201), 4.1973, 9. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

371

### **Köksal, Ahmet.**

Âşık Veysel. Yeditepe 24 (201) 4.1973, 9. s  
MK Yer No: 1964 SB 43  
ISSN: x-y

372

### **Köktürk, Muhsin.**

Âşık Veysel'den anılar.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s Türk  
Folklor Araştırmaları, 16(323), 6.1976,  
7681-7682. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

373

### **Köktürk, Muhsin.**

Aşık Veysel'den anılar. Türk Folklor  
Araştırmaları 16 (323) 6.1976, 7681-7682. ss  
MK Yer No: 1974 SB 177  
ISSN: x-y

374

### **Köktürk, Muhsin.**

Bir ozanın ardından.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s  
İlgaz, 15(176), 5.1976, 18-19, 22. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

375

### **Köktürk, Muhsin.**

Bir ozanın Ardından [Âşık Veysel].  
İlgaz 15 (176) 5.1976, 18-19.22. ss  
MK Yer No: 1961 SB 145  
ISSN: x-y

376

### **Köktürk, Muhsin.**

Kendini yenileyen ozan: Âşık  
Veysel'in şiirlerinde yergi.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s Türk  
Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974,  
6928-6929. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

377

### **Kukul, Mehmet Halistin.**

Âşık Veysel hatırası.  
Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s Türk  
Edebiyatı, 3(31), 7.1974, 13. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

378

### **Kukul, Mehmet Halistin.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde milli birlik  
duygusu.  
Türk Edebiyatı (137) 3.1985,  
MK Yer No: 1972 SA 40  
ISSN: 1302-1893

## ÂŞIK VEYSEL

---

379

**Kurdakul, Necdet.**

Veysel'den kalan.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s**

Dünya Gazetesi, 6.5.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

380

**Kurdakul, Şükran.**

Şâirler ve yazarlar sözlüğü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s** Bilgi

Yayınevi, İstanbul. 1973, 2. bs., 469. s. "(Bilgi

Yayınları: 178)" "(Sözlük Dizisi: 4)" Âşık

Veysel 59-60. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

381

**Kuru, Fahriye.**

Âşık Veysel'in dünyası.

**Türk Dili Dergisi 5 (30) 5.1992, 20 - 23. ss**

MK Yer No: 1989 SA 20

ISSN: 1301-465X

382

**Kuzucular, Emin.**

Ölümünün birinci yılında. Dostları

Veysel'i anıyor.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 30. s** Sivas

Folkloru, 2(15), 4.1974, 16-17. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

383

**Kuzucular, Emin.**

Veysel ve çiçekler.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Sivas

Folkloru, 3(26), 3.1975, 13-14. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

384

**Külebi, Cahit.**

Âşık Veysel ve halk ozanları

hakkında bir söyleşi. Söyleşi:Zerrin

Taşpınar

**Halk Ozanlarının Sesi 1 (2) 3.1993, 3-4. ss**

MK Yer No: TOKAT

385

**Külebi, Cahit.**

Halk yazınımız ve Âşık Veysel.

**Türk Dili 46 (377) 5.1982, 257-265. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

386

**Kür, İsmet.**

Ahmet Kutsi Tecer, Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Barış

Gazetesi, 4.4.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

387

**Ludington, Nick.**

Turkish poet rejoins "beloved, faithful  
black earth".

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s**

Turkish Daily News, 22.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

388

**Makal, Tahir Kutsi.**

Acılı son.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Son

Havadis Gazetesi, 22.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136



## ÂŞIK VEYSEL

---

389

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Son  
Havadis Gazetesi, 17.2.1969  
MK Yer No: 2006 AD 136

394

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel.

Türk Dünyası Araştırmaları 1 (5) 4.1980,  
189-198. ss  
MK Yer No: 1980 SA 26  
ISSN: 0255-0644

390

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Son  
Havadis Gazetesi, 21.3.1974, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

395

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel bölücülere, anarşistlere,  
geri kalmış kafalılara seslenerek  
hepsini de birliği çağırıyor.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Tarla,  
4(37-38), 5-6.1969, 18-19. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

391

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Tarla,  
1(1), 1.1966, 14-16. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

396

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel çeşmesi.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Son  
Havadis Gazetesi, 14.3.1977  
MK Yer No: 2006 AD 136

392

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Tarla,  
15(8), 4.1980, 1-8. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

397

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel gerçeği.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Orta  
Doğu Gazetesi, 21.3.1978  
MK Yer No: 2006 AD 136

393

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel. Âşık Veysel Bibliyografyası  
1983, 31. s Türk Dünyası Araştırmaları, 1(5),  
4.1980, 189-198. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

398

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşık Veysel "Halk şâirleri ideolojiye  
esir olmaz" diyor.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Son  
Havadis Gazetesi, 7.4.1968, 3. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

399

**Makal, Tahir Kutsi.**

Âşıklar şöleni. Çağdaş ozanlar ansiklopedisi. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 14. s** Nilüfer Matbaa Tesisleri, İstanbul. 1977, 165. s. Âşık Veysel 130, 161. s. MK Yer No: 2006 AD 136

404

**Makal, Tahir Kutsi.**

Bütün cepheleriyle Âşık Veysel 1-3. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Son Havadis Gazetesi, 23-25.3.1973, 1, 7. s. MK Yer No: 2006 AD 136

400

**Makal, Tahir Kutsi.**

Ata'nın arattığı adam. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Son Havadis Gazetesi, 22.3.1977 MK Yer No: 2006 AD 136

405

**Makal, Tahir Kutsi.**

Dostları onu hatırlıyor. Halk büyük ozan Âşık Veysel'in anıtını ziyaret ediyor. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Son Havadis Gazetesi, 28.11.1973, 3. s. MK Yer No: 2006 AD 136

401

**Makal, Tahir Kutsi.**

Ata'nın arattığı adam. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Tarla, 6(47), 2.1971, 14-16. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

406

**Makal, Tahir Kutsi.**

İyiye, güzele, doğruya yönelen, politikaya teslim olmayan âşık. Âşık Veysel. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Son Havadis Gazetesi, 17.2.1969, 5. s. MK Yer No: 2006 AD 136

402

**Makal, Tahir Kutsi.**

Aydınlık dünyaların ozanı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Maya, 4(44), 3.1982, 44. s. MK Yer No: 2006 AD 136

407

**Makal, Tahir Kutsi.**

Kalan saz ve söz. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Son Havadis Gazetesi, 25.3.1973 MK Yer No: 2006 AD 136

403

**Makal, Tahir Kutsi.**

"Birlik kavline varalım kardaş". **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s** Tarla, 6(47), 2.1971, 18-19. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

408

**Makal, Tahir Kutsi.**

Karşılama çılgılığı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Denizli Gazetesi, 16.4.1956 MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

409

**Makal, Tahir Kutsi.**

Sivralan değişmez.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Son  
Havadis Gazetesi, 27.3.1973, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

414

**Makal, Tahir Kutsi.**

Veysel'e kör bakanlar.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Türk  
Edebiyatı, 9(102), 4.1982, 47. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

410

**Makal, Tahir Kutsi.**

Sivralan köyünde.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Son  
Havadis Gazetesi, 21.3.1977  
MK Yer No: 2006 AD 136

415

**Makal, Tahir Kutsi.**

Veysel'in son günleri.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Son  
Havadis Gazetesi, 25.3.1977  
MK Yer No: 2006 AD 136

411

**Makal, Tahir Kutsi.**

Sona doğru.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s  
Bayram Gazetesi, 8.2.1971  
MK Yer No: 2006 AD 136

416

**Makal, Tahir Kutsi.**

Veysel'in şiirleri.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s  
Bozdağ, 1(2), 6.1973, 4-5. ss. Yazarın "Âşık  
Veysel" adlı kitabından iktibas  
MK Yer No: 2006 AD 136

412

**Makal, Tahir Kutsi.**

Türk halk şiiri.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s  
Serbest Matbaası, [İstanbul]. (1978), (2. bs.),  
192. s. "Toker Genel Dizi No: 57", "100  
Büyük Edip 100 Büyük Şâir No: 29" Âşık  
Veysel 69-71. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

417

**Makal, Tahir Kutsi.**

Yaşama sevinci.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 31. s Son  
Havadis Gazetesi, 23.3.1977  
MK Yer No: 2006 AD 136

413

**Makal, Tahir Kutsi.**

Veysel için anıt.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Son  
Havadis Gazetesi, 25.11.1973, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

418

**Makal, Tahir Kutsi.**

Yaşayanlar var oldukça.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s Son  
Havadis Gazetesi, 11.5.1973, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

419

**Mavi, Can.**

Veysel gider adı kalır.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Ege

Ekspres Gazetesi, 4.4.1973, 3. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

420

**Merdanoğlu, Musa.**

Âşık Veysel ile birlikte.

**Dost Dost (8) 1-3.1999, 50. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

421

**Meydan-Larousse.** Büyük lügat ve ansiklopedi. 13. c.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s**

Meydan Yayınevi, İstanbul. 1969-1976, Âşık Veysel 1.c., 780. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

422

**Momçıyan, Hagop.**

Âşık Veysel.

**Kulis (747) 2.1978, 6 - 7. ss**

MK Yer No: 1963 SB 76

ISSN: x-y

423

**Mortaş, Ahmet.**

Âşık Veysel'in 2. eşi Gülizar

Şatıroğlu'nun anlattıkları.

**Emlek Deryası 1 (1) 3.2000, 17-20. ss**

MK Yer No: TOKAT

424

**Mutluay, Rauf.**

100 soruda çağdaş Türk edebiyatı.

(1908-1972). **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 15. s** Gerçek Yayınevi, İstanbul. 1973,

528. s. "100 Soruda Dizisi: 38" Âşık Veysel

218-219. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

425

**Mutluay, Rauf.**

50 yılın Türk edebiyatı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s** Baha

Matbaası, İstanbul. 1973, VI + 718. s. "Türkiye

İş Bankası Yayınları" " 50. Yıl Dizisi: 5" Âşık

Veysel 368- 370, 377. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

426

**Mutluay, Rauf.**

Uzun ince bir yol.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s**

Cumhuriyet Gazetesi, 2.1.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

427

**Mutluay, Rauf.**

Uzun, ince yol bitti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s**

Cumhuriyet Gazetesi, 27.3.1973, 6. s. Yazıda

Bedri Rahmi Eyüboğlu'nun Âşık Veysel ile

ilgili bir şiiri de yer almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

428

**Mütevellioğlu, Erkmen.**

[Büyük Halk Şairi Âşık Veysel

Şatıroğlu]. **Türk Dünyası Tarih Dergisi**

**(161) 5.2000, 34 - 36. ss**

MK Yer No: 1987 SA 21

ISSN: 1305-9769

## ÂŞIK VEYSEL

---

429

**Müzık-San Vakfı Âşık Veysel**  
ödülleri. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Türk Folkloru, 3(34), 5.1982, 29. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

430

**Nasrattınoğlu, İrfan Ünver.**  
Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Hür  
Gülpınar, 1(3), 7.1976, 24-26. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

431

**Nasrattınoğlu, İrfan Ünver.**  
Halk şiiri antolojisi: Âşık Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s** Hür  
Anadolu Gazetesi, 1.2.1974, 6. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

432

**Nasrattınoğlu, İrfan Ünver.**  
Ölümünün 4. yılında şiirleri ile Âşık  
Veysel.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s**  
Gündem Gazetesi, 6.4.1977, 4. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

433

**Nasrattınoğlu, İrfan Ünver.**  
Şarkışlahı Âşık Veysel Şatıroğlu.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 32. s**  
Antoloji, 1(3), 3.1981, 40-61. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

434

**O., G.**  
Sivas şâirleri.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 28. s**  
Ortayayla, (12 - 15), 1938.  
MK Yer No: 2006 AD 136

435

**Oğuz, M. Öcal.**  
Âşık Veysel'de Türklük şuurunun  
temelleri.  
**Millî Kültür 12 (82) 3.1991, 12-13. ss**  
MK Yer No: 1977 SB 95  
ISSN: x-y

436

**Onaran, Mustafa Şerif.**  
Âşık Veysel.  
**Damar 1.1999, 36-38. ss**  
MK Yer No: TOKAT

437

**Onat, Muvaffak Sami.**  
Âşık Veysel'e dair.  
**Hasandağı (3) 12.1950, 5. s**  
MK Yer No: 1970 SB 410  
ISSN: x-y

438

**Or, Kemal.**  
Yunus'tan Âşık Veysel'e, Şeyyad  
Hamza'dan Cahit Sıtkı'ya.  
**Ülkü 3 (34) 10.1949, 14 - 16. ss**  
MK Yer No: 1960 SB 133  
ISSN: x-y

439

**Ortaç, Selahattin.**

Ünlü halk ozanı Âşık Veysel'de halk eğitimi kavramı.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Sivas Folkloru, 5(51), 4.1977, 16-17. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

444

**Oy, Aydın.**

Veysel için: Görmeyen gözlerdeki aydınlık.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6920-6921. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

440

**Ortaç, Selahattin.**

Ünlü halk ozanı Âşık Veysel'de halk eğitimi kavramı.

Sivas Folkloru 5 (51) 4.1977, 16-17. ss

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y

445

**Ozan, Niyazi.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Emre, (27), 7.1966, 23. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

441

**Osmanoğlu, A. Emir.**

Veysel ve tabiat sevgisi.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Türk Edebiyatı, 5(57), 7.1978, 24-26. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

446

"Ozanlar ozanı" Âşık Veysel'i dün kaybettik.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Hür Anadolu Gazetesi, 22.3.1973, 1,5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

442

**Otyam, Fikret.**

Bir yıldız daha kaydı dünyamızdan.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Cumhuriyet Gazetesi, 22.3.1973, 1, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

447

**Ölümünün** yıldönümünde: Âşık Veysel "Dostlar seni unuttur mu?"

gecesi düzenlendi. Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6930. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

443

**Oy, Aydın.**

Görmeyen Gözlerdeki Aydınlık [Âşık Veysel].

Türk Folklor Araştırmaları 15 (296) 3.1974, 6920 - 6921. ss

MK Yer No: 1974 SB 177

ISSN: x-y

448

**Önder, Mehmet.**

Şehirden şehire. (Efsaneler, destanlar, hikâyeler) 3.c.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s Doğan Kardeş Matbaacılık A.Ş., İstanbul. 1972-1974 Âşık Veysel 2.c., 115-118. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

449

**Öngören, Veysel.**

Şatiroğlu.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Su, 2(22), 12.1962, 8. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

454

**Özcan, Celâl.**

Âşık Veysel'in yeri.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Yeni Ortam Gazetesi, 14.4.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

450

**Öngün, İlyas.**

Veysel'in ardından.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 4.s.

MK Yer No: 2006 AD 136

455

**Özdemir, Ahmet.**

Âşık Veysel halk kültürüne katkı

ödülü. **Yesevî (188) 8.2009, 9. s**

MK Yer No: TOKAT

451

**Öz, Gülağ.**

Âşık Veysel hangi kültür'ün eseridir.

**Dost Dost (8) 1-3.1999, 53-56. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

456

**Özdemir, Ahmet.**

Âşık Veysel için çaldılar, söylediler.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s**

Hergün Gazetesi, 25.6.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

452

**Öz, Gülağ.**

Cumhuriyetin Büyük Ozanı Âşık

Veysel. **Anayurttan Atayurda Türk**

**Dünyası 8 (19) 2000, 22 - 27. ss**

MK Yer No: 1993 SB 11

457

**Özdemir, Ahmet.**

Koca Veysel ve birkaç anı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Ana, 2(13), 5.1977, 11-12. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

453

**Öz, Gülağ.**

Cumhuriyetin Büyük Ozanı Âşık

Veysel. **Anayurttan Atayurda Türk**

**Dünyası 8 (19) 2000, 22 - 27. ss**

MK Yer No: 1993 SB 11

458

**Özdemir, Ahmet.**

Öğretmen Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s**

Devran, 1(1), 7.1980, 31-32. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

459

**Özdemir, Emin.**

Gazete ve dergilerde Veysel'in ardından. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Varlık, 40(788), 5.1973, 18. s. MK Yer No: 2006 AD 136

464

**Özen, Kutlu.**

Âşık Veysel'in maskı nasıl alındı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Türk Folkloru, 4(40), 11.1982, 10-11. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

460

**Özder, M. Adil.**

Konya'da yapılan ikinci Âşıklar Bayramı. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Türk Folklor Araştırmaları, 11(221-223), 12.1967 - 1, 2.1968, 4610-4612; 4639-4640; 4658-4659. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

465

**Özen, Kutlu.**

Sivas ilindeki folklor araştırmaları (1927-2002). **Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 27-39. ss** MK Yer No: 2004 AD 36 ISSN: 975-6765-02-X

461

**Özen, Kutlu.**

Âşık Veysel Müzesi. **Türk Folkloru 4 (45) 4.1983, 5 - 8. ss** MK Yer No: 1980 SB 14 ISSN: x-y

466

**Özen, Kutlu.**

Veysel'in köyünde. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Sivas Folkloru, 1(4), 5.1973, 15-16. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

462

**Özen, Kutlu.**

Âşık Veysel şişirilmiş bir balon değildir. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Sivas Folkloru, 4(39), 4.1976, 8-9. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

467

**Özer, Çiğdem.**

Dedem Âşık Veysel Şatıroğlu. **Türk Dünyası Tarih ve Kültür Dergisi (183) 3.2002, 43-47. ss** MK Yer No: TOKAT

463

**Özen, Kutlu.**

Âşık Veysel'in eşi Gülizar Şatıroğlu diyor ki "Âşık beni çağırıyor". **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s** Türk Folkloru, 3(34), 5.1982, 12-16. ss. MK Yer No: 2006 AD 136

468

**Özer, Hüseyin.**

"Âşık Veysel Atatürk hayranı bir ozandır". **Dost Dost (9) 4-6.1999, 12. s** MK Yer No: 2001 SB 127 ISSN: x-y



## ÂŞIK VEYSEL

---

469

**Özer, Hüseyin.**

Aşık Veysel'in oluşumunda tarihsel noktalar.

**Dost Dost (21) 11-12.2001, 5-6. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

474

**Öztelli, Cahit.**

Veysel gerçekten değer taşıyan bir şâir değil, şişirilmiş bir balondur.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s**

Milliyet Sanat Dergisi, (176), 19.3.1976, 13-14. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

470

**Özer, Hüseyin.**

"Cumhuriyet ve Aşık Veysel" konulu konferans ve dinletide sonulan konuşma.

**Dost Dost (8) 1-3.1999, 16-31. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

475

**Öztürk, Hüseyin.**

Bu gecenin anlamı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s**

Aşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

471

**Özgür, Kemal.**

Âşık Veysel jübilesi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s**

Kaynak, 5(56), 1.6.1952, 229-230. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

476

**Öztürk, İhsan.**

Aşık Veysel'in halk müziğindeki yeri.

**Emlek Deryası 1 (1) 3.2000, 12-17. ss**

MK Yer No: TOKAT

472

**Özkan, Yalçın.**

Aşık Veysel-Dramı-Sanatı-Değişleri.

**Millî Kültür (66) 9.1989, 13 - 15. ss**

MK Yer No: 1977 SB 95

ISSN: x-y

477

**Öztürk, Saadettin.**

Âşık Veysel ve halk ozanlarımız üstüne. 1-4.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s**

Yeni Ortam Gazetesi, 23-26, 4.1973, 6.s.

MK Yer No: 2006 AD 136

473

**Öztelli, Cahit.**

Âşık Veysel gerçeği.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 33. s**

Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 10-12. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

478

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s**

Kadın Gazetesi, 27(1052), 5.1973, 10, 12. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

479

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s

Tünaydın Gazetesi, 26.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

484

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Yaşayan halk şâirlerimizin en büyüğü

Âşık Veysel. Âşık Veysel Bibliyografyası

1983, 34. s Tarla, 3(24), 3.1968, 18-19. ss

MK Yer No: 2006 AD 136

480

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s Türk

Sanatı, 1(9), 5.1953, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

485

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Yaşayan halk şâirlerinin en büyüğü

Âşık Veysel. Tarla 3 (24) 3.1968, 18-19. ss

MK Yer No: 1966 SB 14

ISSN: x-y

481

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel dostlara sesleniyor.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s Tarla,  
6(47), 2.1971, 10. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

486

**Pamukçu, Ebubekir.**

Ozanlar ve yazarlar. Âşık Veysel

Bibliyografyası 1983, 15. s Eren Matbaası,

İstanbul. 1979, 299. s. 2. bs. "Piya Yayınevi,  
Yazınsal İncelemeler: 1" Âşık Veysel

45-47. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

482

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel ile bir konuşma.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s Türk

Sanatı, 1(16), 10.1953, 11. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

487

**Pehlivan, Battal.**

Âşık Veysel'in derlemeciliği.

Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 16. s

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

483

**Palancıoğlu, Şâkir.**

Âşık Veysel'in bir şiir kitabı.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s Türk

Sanatı, 1(12), 6.1953, 13. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

488

**Pekşen, Gani.**

Dostlar beni hatırlasın... (Âşık

Veysel'in hayatı üzerine). Ege

Üniversitesi Devlet Türk Musikisi

Konservatuarı Dergisi (4) 9.1992,  
177-181. ss

MK Yer No: 1990 SA 40

ISSN: 2146-7765

## ÂŞIK VEYSEL

---

489

**Pınar, Seyfettin.**

Şiirler ve Biyografilerle Yüz Türk  
Büyüğü 2.c. birl.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s** (Halk  
Basımevi), İstanbul. 1973, 242. s. Âşık Veysel  
232-233. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

490

**Rauf, Mehmet.**

Veysel için.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Barış  
Gazetesi, 28.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

491

**Rayman, Hayrettin.**

Âşık Veysel'de poetika.

**Bilge Dergisi 7 (28) 2000, 46-49. ss**

MK Yer No: TOKAT

492

**Rüzgar, Hasan.**

Aşık Veysel. Şarkışlalı Veysel

Şatıroğlu. **İller ve Belediyeler Dergisi**

**(663-664) 1.2001, 36-47. ss**

MK Yer No: 1963 SB 42

ISSN: 1308-6707

493

**Sakaoğlu, Saim.**

Erzurumlu ve karşı aşıkların diliyle

Aşık Veysel.

**Sivas Folklorü 6 (62) 3.1978, 3-5. ss**

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y

494

**Sakaoğlu, Saim.**

Veysel'de Sivrialan ve Sivas hasreti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Sivas  
Folkloru, 1(4), 5.1973, 8-10. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

495

**Salihoğlu, Mehmet.**

Veysel'le bir akşam yemeği.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Yeni  
Ortam Gazetesi, 1.6.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

496

**Satoğlu, Abdullah.**

Veysel'den özdeyişler.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Hür  
Anadolu Gazetesi, 11.3.1975, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

497

**Savcı, Selahaddin.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Son  
Havadis Gazetesi, 24.3.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

498

**Savcıoğlu, S. Serpil.**

Âşık Veysel ve Binyazar'ın

incelenmesi. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 34. s** Yeni Ortam Gazetesi, 27.10.1973,  
7. s. Adnan Binyazar'ın "Aşık Veysel.

İnceleme. İstanbul, 1973" adlı kitabının  
tanıtmasıdır.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

499

**Savcıoğlu, S. Serpil.**

Halk şiiri geleneği sona mı erdi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Yeni Ortam Gazetesi, 22.5.1973, 7. s

MK Yer No: 2006 AD 136

504

**Serçinlioğlu, M.**

Âşık Veysel de göçtü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Töre, 4(24), 5.1973, 35-36. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

500

**Sayılgan, Aclan.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Töre, 4(24), 5.1973, 32-34. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

505

**Serin, A. Yaşar.**

Cumhuriyet Üniversitesinde "Aşık Veysel anıtı". **Dost Dost (25) 7-8.2002, 12-16. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

501

**Saz Şiiri Antolojisi.** Başlangıçtan bugüne kadar Türk edebiyatının her çeşitten en güzel şiirleri.

Hazırlayan: Vasfi Mahir Kocatürk

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s**

Ayyıldız Matbaası, Ankara. 1963, 544. s. Âşık Veysel 508-509. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

506

**Sevengül, Refik Ahmet.**

Çağımızın halk şâirleri. Radyo

konuşmaları. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s** (Baha Matbaası), İstanbul. 1967, 349. s. Âşık Veysel 198-208. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

502

**Selçuk, Haluk.**

Tahir Kutsi'nin kaleminden Âşık

Veysel. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Son Havadis Gazetesi, 30.4.1973, 5. s.

Tahir Kutsi Makal'ın hazırladığı "Âşık Veysel. Hayatı, sanatı, eserleri. İstanbul. 1973" adlı

kitabın tanıtmasıdır.

MK Yer No: 2006 AD 136

507

**Sevinç, Emil.**

Âşık Veysel'in ilginç yönleri, konu ve anlatım özellikleri.

**Türk Folkloru 4 (46) 5.1983, 27-28. ss**

MK Yer No: 1980 SB 14

ISSN: x-y

503

**Sepetçioğlu, Mustafa Necati.**

Veysel'i Veysel yapan inanç.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 34. s** Milli Eğitim, 1(1), 4.1973, 17-18. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

508

**Seyhan, Özcan.**

Otuz yıl öncesinde Veysel'e ait

anılarım: Hocam Veysel Baba.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6918-6919. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

509

**Sivas Halk Şâirleri Bayramı.**  
Derleyen:İbrahim Aslanoğlu  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s**  
Güven Matbaası, Sivas. 1965, 94. s. Âşık  
Veysel 73-80. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

510

**Sivas İl Yıllığı 1973. (Cumhuriyetin**  
**50. Yılında).**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s**  
Ayyıldız Matbaası, Ankara. 1973, 518. s. Âşık  
Veysel 184-187. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

511

**Sivrialan'da Âşık Veysel Ormanı**  
kuruldu. **Dost Dost (24) 5-6.2002, 7-15. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

512

**Skopp, Agata.**  
Âşık Veysel'in şiirlerinin karakteristik  
özellikleri üzerine. Çeviren:Neşe Yüce  
**folklor/edebiyat 8 (30/Özel sayı : Alevilik-II)**  
**2002, 269-280. ss Bibliyografya**  
MK Yer No: 2000 SA 12  
ISSN: 1300-7491

513

**Soruşturma .**  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**  
Halkbilimi, 1(4), 4-5.1974, 19-28. ss. Adnan  
Binyazar, Cahit Külebi, İbrahim Aslanoğlu,  
Mehmet Salihoglu ve Zühtü Bayar'ın Âşık  
Veysel ile ilgili sorulara verdikleri cevaplar.  
MK Yer No: 2006 AD 136

514

**Soruşturma:** Halk şiiri geleneğinin  
bugünkü durumu ve Âşık Veysel  
hakkında ne düşünüyorsunuz?  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**  
Cumhuriyet Gazetesi (Sanat-Edebiyat eki),  
14.2.1971, 1. s. Fikret Otyam, Afşar Timuçin  
ve Ferit Öngören'in görüşleri.  
MK Yer No: 2006 AD 136

515

**Soysal, Metin.**  
Dostlar beni hatırlasın. **Âşık Veysel**  
**Bibliyografyası 1983, 35. s** Kelebek  
(Hürriyet) Gazetesi, 24-30.3.1973, 2. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

516

**Soysal, Metin.**  
İnce, uzun bir yoldayım.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Tarla,  
6(47), 2.1971, 11. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

517

**Soyuer, Halil.**  
Âşık Veysel ve şiirleri.  
**Ülkü 7 (40) 6.1936, 27 - 28. ss**  
MK Yer No: 1960 SB 133  
ISSN: x-y

518

**Soyuer, Halil.**  
Şair dostlarım: Yahya Kemal Âşık  
veysel karşılaşması.  
**Türk Edebiyatı (350) 12.2002, 66-67. ss**  
MK Yer No: 1972 SA 40  
ISSN: 1302-1893

## ÂŞIK VEYSEL

---

519

**Soyuer, Halil.**

Veysel usta yıllandı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Vatan Gazetesi, 23.3.1974

MK Yer No: 2006 AD 136

520

**Soyuer, Halil.**

Veysel'i anarken.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Eflâtun, 8(92), 1.8.1976, 14. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

521

**Şardağ, Rüştü.**

Halkı aydına getiren sanatçı : Âşık

Veysel. **Türk Folklor Araştırmaları 15 (296) 3.1974, 6911 - 6912. ss**

MK Yer No: 1974 SB 177

ISSN: x-y

522

**Şardağ, Rüştü.**

Halkı aydına getiren sanatçı: Âşık

Veysel. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Milliyet Gazetesi, 29.3.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

523

**Şardağ, Rüştü.**

Veysel'in yeri: Halkı aydına getiren

sanatçı: Âşık Veysel. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 35. s** Türk Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6911-6912. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

524

**Şatıroğlu, Âşık Veysel.**

Dostlar beni hatırlasın.

**Türk Folklor Araştırmaları 13 (260) 3.1971, 5908 - 5910. ss**

MK Yer No: 1974 SB 177

ISSN: x-y

525

**Şatıroğlu, Âşık Veysel.**

Dostlar beni hatırlasın.

**Yeni Edebiyat (5) 3.1970, 28-29. ss**

MK Yer No: 1969 SB 284

ISSN: x-y

526

**Şatıroğlu, Âşık Veysel.**

Mektup. **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Türk Dili, 30(274), 7.1974, 290-291. ss.

Âşık Veysel'in Bedrettin Tuncel'e yazdığı 21 Eylül 1960 tarihli ve Özcan Başkan'a yazdığı 31/1/1966 tarihli mektuplar.

MK Yer No: 2006 AD 136

527

**Şatıroğlu, Âşık Veysel.**

Ölümünün 6. yılında: Veysel.

**Türk Dili 39 (329) 1.1, 86-95. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

528

**Şatıroğlu, Bahri.**

Babam Âşık Veysel'den anılar.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Sivas Folkloru, 3(26), 3.1975, 11-12. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

529

**Şen, Kemal A.**

Âşık Veysel'i anarken.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Erciyes, 5(51), 4.1982, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

534

**Tacer, Ahmet Kutsi.**

Âşık Veysel de birlik istiyor.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Köy

Postası, 20(238), 5.1964, 14, 23. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

530

**Sener, Muhsin.**

Âşık Veysel'in yeri.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s** Barış

Gazetesi, 4.8.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

535

**Talay, İstemihan.**

"Veysel'in sazi ve sözü hep doğruyu

öğütlemiştir". **Dost Dost (9) 4-6.1999, 13. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

531

**Şentürk, Ahmet Tufan.**

Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Hisar, 13(190), 7.1973, 16. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

536

**Tanrısever, B - S. Şahin.**

Hacı Bektaş'ta "Sevgi" anıtları:

Mahzuni Şerif ve Âşık Veysel anıtları

da Çilehane'deki Ozanlar Yolu'nda

yerini aldı. **Cumhuriyet Gazetesi**

**8.2004, 18 Ağustos 2004**

MK Yer No: TOKAT

532

**Şimşek, Esmâ.**

Âşık Veysel'in âşıklık geleneği

içerisindeki yeri üzerine bir

değerlendirme.

**AKRA Kültür Sanat ve Edebiyat Dergisi (9)**

**5-8.2016,**

MK Yer No: TOKAT

537

**Taşer, Suat.**

Âşık Veysel'in kitabı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Yeditepe, 21(179), 3.1971, 11. s. Ümit Yaşar

Oğuzcan'ın hazırladığı "Dostlar beni hatırlasın.

İstanbul, 1971" adlı kitabın tanıtmasıdır.

MK Yer No: 2006 AD 136

533

**Şirin.**

Sazlar o gün Veysel için çaldı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Kelebek (Hürriyet) Gazetesi, 28.11.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

538

**Tatar, Vedat.**

Ölümdeki, anılarımla koca çınar Âşık

Veysel.

**Dost Dost (13) 4-6.2000, 14-15. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

539

**Tatar, Vedat.**

TBMM kulisinde Sivrialan'lı Aşık Veysel, Banaz'lı Sultan Abdal ve aydınlar diyarı Karaözü.

**Dost Dost (23) 3-4.2002, 47-48. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

540

**Tatçı, Mustafa.**

Aşık Veysel'in mistik arayışları.

**Millî Kültür (70) 3.1990, 24 - 28. ss**

MK Yer No: 1977 SB 95

ISSN: x-y

541

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Çağımız aşıklarının en aşığı: Aşık Veysel.

**Dost Dost (4) 11.1997 - 1.1998, 7-9. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

542

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Çağımızın âşıklarından en âşığı: Aşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 35. s**

Yelken, (194), 4.1973, 17. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

543

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Çağımızın âşıklarının en âşığı: Aşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s**

Milliyet Sanat, (26), 30.3.1973, 4. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

544

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Jübilesinde Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Türk Folklor Araştırmaları, 2(35), 6.1952, 546-548. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

545

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Jübilesinde Âşık Veysel Şatıroğlu.

**Türk Folklor Araştırmaları 2 (35) 6.1952, 546-548. ss**

MK Yer No: 1974 SB 177

ISSN: x-y

546

**Tecer, Ahmet Kutsi.**

Sivas Halk Şâirleri Bayramı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s** Kâmil Matbaası, Sivas. 1932, 16. s. Âşık Veysel 8. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

547

**Tekin, O.**

Âşık Veysel'in yeni bir koşması.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Ortayayla, (23-39), 30.1.1941, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

548

**Timuroğlu, Vecihi.**

Bir Halkevi ozanı: Aşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Barış Gazetesi, 26.1.1975, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136



## ÂŞIK VEYSEL

---

549

**Timuroğlu, Vecihi.**

Bir ulu candı Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Barış Gazetesi, 4.4.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

554

**Tolunay, Ersen.**

Koca Veysel.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Ilgaz, 12(140), 5.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

550

**Timurtaş, Faruk Kadri.**

Âşık Veysel ve halk kültürü.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Hür Anadolu Gazetesi, 18.4.1973, 6.s.

MK Yer No: 2006 AD 136

555

**Topakkaya, Arslan.**

Âşık Veysel'in "Güzelliğin on para etmez" adlı şiiri'ne felsefi açıdan bir bakış.

Türk Kültürü ve Hacı Bektaş Velî 20 (67) 2013, 89-102. ss Türkçe ve İng. özet.

Bibliyografya

MK Yer No: 1999 SA 36

ISSN: 1306-8253

551

**Timurtaş, Faruk Kadri.**

Âşık Veysel ve halk kültürü.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Sivas Folkloru, 1(4), 5.1973, 13-14. ss. 6.4.1973 tarihli Tercüman Gazetesinden iktibas.

MK Yer No: 2006 AD 136

556

**Toprak, Ö. F.**

Karacaoğlu'nın yaktığı ateş.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s

Kaynak, 10(110), 1.1956, 3-5. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

552

**Timurtaş, Faruk Kadri.**

Âşık Veysel ve halk kültürü.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Tercüman Gazetesi, 6.4.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

557

**Troubadours** des grand espaces chantres des grandes causes.

Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s Le Courier de L'Unesco, November, 1981, 12. s.

Atatürk özel sayısı. Âşık Veysel ile ilgili bir yazı ve şâirin bir resmi de yer almıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

553

**Timurtaş, Faruk Kadri.**

Âşık Veysel ve halk kültürü.

Sivas Folklorü 1 (4) 5.1973, 13 - 14. ss

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y

558

**Tuna, İzzet.**

Âşık Veysel.

Dünya 1 (71) 5.1952, 2. s

MK Yer No: 1971 SÇ 52

ISSN: x-y

## ÂŞIK VEYSEL

---

559

**Tuncor, Ferit Ragıp.**

Aşık Veysel Şatıroğlu.

**Yeni Defne 6 (88) 7.1989, 95-112. ss**

MK Yer No: 1983 SB 34

ISSN: 1303-4235

560

**Turan, Metin.**

Aşık Veysel ve şiiri üzerine.

**Dost Dost 1 (1) 8-9.1993, 29-30. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

561

**Turan, Metin.**

Cumhuriyet buluşması, gelenek ve Aşık Veysel.

**Dost Dost (21) 11-12.2001, 10-11. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

562

**Turan, Metin.**

Geleneğe bir bakış ve Aşık Veysel.

**Dost Dost (4) 11.1997 - 1.1998, 12-15. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

563

**Turan, Metin.**

Toplumcu Ozan Aşık Veysel.

**Eflatun 16 (187-188) 7.1984, 9 - 10. ss**

MK Yer No: 1969 SB 39

ISSN: x-y

564

**Turan, Metin.**

Türk halk şiirinin önemli bir temsilcisi

Âşık Veysel. **Bal-Tam (5) 9.2006,**

MK Yer No: TOKAT

565

**Tünay, Cengiz.**

Âşık Veysel'in son konserini dostları şöyle anlatıyor: Kara toprağı yarıda kesti yarın tamamlarım dedi ve bir daha da söylemek kısmet olmadı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Hey, 3(22), 18.4.1973, 18-19. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

566

**Tünay, Cengiz.**

Dostları Veysel'i anlatıyor.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Hey, 3(21), 11.4.1973, 6-7. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

567

**Tünay, Cengiz.**

Fikret Kızılok sazını kırdı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Hey, 3(21), 11.4.1973, 22-23. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

568

**Tünay, Cengiz.**

Sadık yarı karatopraktı ... Koca Veysel yerine kavuştu.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Hey, 3(20), 4.4.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

569

**Türk Ansiklopedisi.**

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 15. s**

[Türkiye Cumhuriyeti] M[illi] E[ğitim]

B[akanlığı] Devlet Kitapları [Müdürlüğü],

İstanbul. 1968 Milli Eğitim Basımevi, resim,

## ÂŞIK VEYSEL

portre, harita. Ansiklopedinin 30. c.nin 220-221. sayfeleri arasında H. Özdemir'in "Âşık Veysel"; 18. c.'nin 393-402. sayfeleri arasında Nihad Sami Banarlı'nın "Halk Edebiyatı" maddeleri yer almıştır.  
MK Yer No: 2006 AD 136

570

**Türk** basınında 21 Mart 1973.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 2. s. 23.3.1973 tarihli Barış Gazetesinden iktibas.  
MK Yer No: 2006 AD 136

571

**Türk Halk Şiiri Antolojisi.**  
Düzenleyen:Ali Püsküllüoğlu  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** Bilgi Yayınevi, İstanbul. 1975 571. s. "Bilgi Yayınları: 224" "Antoloji Dizisi: 2" Âşık Veysel 484-497, 530-531. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

572

**Türk Halk Şiiri Antolojisi.**  
Düzenleyen:Ruaf Mutluay  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** Milliyet Yayın Ltd. Şti., İstanbul. 1972, 358. s. "Milliyet Yayın Ltd. Şti. Yayınları", "Türk Klâsikleri Dizisi: 9", "100 Şâir, 1000 Şiir: 3" Âşık Veysel 340-358. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

573

**Türk halk şiirinin altın kitabı.** Türkiye Âşıklar Bayramına katılan âşıklar ve yarışma sonuçları. Düzenleyen:Mehdi Halıcı, Mesut Doğu **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** Doğu Matbaası, Konya. 1970, 78. s. Âşık Veysel 39-40. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

574

**Türk** halk şiirinin son temsilcisi bir yüce âşık. Veysel'e saygı.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Ses, (14), 31.3.1973, 21. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

575

**Türk** klâsikleri. Yunus Emre'den Âşık Veysel'e 7.c.  
Hazırlayan:Orhan F. Köprülü  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** (Nurettin Uycan Kitap-Cilt Fabrikası), İstanbul. 1974, Âşık Veysel 7.c., 227-267. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

576

**Türk** Ozanları Antolojisi. 1.c.  
Derleyen:M. Uluğ Turanlıoğlu  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** Oluş Yayınevi, İstanbul. 1971, 261 + [2] s. Âşık Veysel 73-77. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

577

**Türkdoğan, Orhan.**  
Ziya Gökalp'ten Âşık Veysel'e.  
**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 36. s** Türk Edebiyatı, 9(99), 1.1982, 5. s.  
MK Yer No: 2006 AD 136

578

**Türkdoğan, Orhan.**  
Ziya Gökalp'ten Âşık Veysel'e.  
**Türk Edebiyatı (99) 1.1982, 5. s**  
MK Yer No: 1972 SA 40  
ISSN: 1302-1893

## ÂŞIK VEYSEL

---

579

**Türkel** Türegün'ün "Âşık Veyssel" tablosu müzede.

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 36. s**  
Hürriyet Gazetesi, 30.5.1973  
MK Yer No: 2006 AD 136

584

**Uyguner, Muzaffer.**

Âşık Veyssel üzerine.

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 36. s** Türk Dili, 19(207), 12.1968, 538-542. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

580

**Uçuran, Hüseyin.**

Bir ilki daha gerçekleştiriyoruz!  
Sivrialan'da Âşık Veyssel Ormanı  
kuruluyor...

**Dost Dost (20) 9-10.2001, 2-7. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

585

**Uyguner, Muzaffer.**

Âşık Veyssel üzerine.

**Türk Dili 19 (207) 12.1968, 538 - 542. ss**  
MK Yer No: 1963 SA 60  
ISSN: 1300-2155

581

**Uçuran, Hüseyin.**

Veyssel'i anlamak.

**Dost Dost (9) 4-6.1999, 10-11. ss**  
MK Yer No: 2001 SB 127  
ISSN: x-y

586

**Uyguner, Muzaffer.**

Âşık Veyssel'in tasavvufa dönük  
şiiirleri.

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 37. s** Türk Dili, 24(236), 5.1971, 144-150. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

582

**Uslu, Mustafa.**

Âşık Veyssel.

**Türk Dünyası Tarih ve Kültür Dergisi (161) 5.2000, 34-36. ss**  
MK Yer No: TOKAT

587

**Uyguner, Muzaffer.**

Âşık Veyssel'in tasavvufa dönük  
şiiirleri.

**Türk Dili 24 (236) 5.1971, 144-150. ss**  
MK Yer No: 1963 SA 60  
ISSN: 1300-2155

583

**Uyguner, Muzaffer.**

Âşık Veyssel üzerine.

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 36. s** Tarla, 6(47), 2.1970, 5-6. ss.  
MK Yer No: 2006 AD 136

588

**Uyguner, Muzaffer.**

Günümüzün halk şiiirine bir bakış.

**Âşık Veyssel Bibliyografyası 1983, 37. s** Türk Dili, 19(207), 12.1968, 527-537. ss. Yazıda Âşık Veyssel'den de bahsedilmektedir.  
MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

589

**Üçyıldız, Celâl Necati.**

Âşık Veysel anıldı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Gündem Gazetesi, 13.4.1977, 4. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

595

**Ünlü** halk şâiri Âşık Veysel öldü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Günaydın Gazetesi, 22.3.1973, 1, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

590

**Ün, Mehmet.**

The folk poet of Sivrialan.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Turkish Daily News, 13.7.1974, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

596

**Ünlü, Cemalettin.**

Şimdi bu sazı kim çalacak.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Barış

Gazetesi, 24.3.1973, 2. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

591

**Üney, Selâmi.**

Ozanlar ozanı Âşık Veysel'i tanımak.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Hür

Anadolu Gazetesi, 15.8.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

597

**Vali Can**, döşekteki ozana söz verdi:

"Veysel köprüsünü yaptıracam".

Hasta ozan son şiirini karısına yazdı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Son

Havadis Gazetesi, 27.1.1973, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

592

**Ünlü** Halk ozanımız Aşık Veysel.

**Demiryol 56 (662) 9.1980, 24 - 25. ss**

MK Yer No: 1956 SB 548

ISSN: x-y

598

**Vasiyeti** yerine getirilmedi ve Veysel törenle toprağa verildi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Tercüman Gazetesi, 23.3.1973, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

593

**Ünlü** halk ozanımız Âşık Veysel

toprağa verildi. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 37. s** Barış Gazetesi,

23.3.1973, 1, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

594

**Ünlü** halk ozanımız Veysel artık

aramızda yok. **Âşık Veysel Bibliyografyası**

**1983, 37. s** Ekspres Gazetesi, 22.3.1973, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

599

**Veysel** gitti adı kaldı dostlar onu hatırladı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Memleket Gazetesi, 22.3.1974

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

600

**Veysel** ölmedi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Parlamento, 30.4.1973, 28. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

601

**Veysel** üzerine bir soruşturma.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Tarla,

6(47), 2.1971, 12. s. Fikret Oytam, Afşar  
Timuçin ve Ferit Öngören'in Âşık Veysel'le  
ilgili görüşleri.

MK Yer No: 2006 AD 136

602

**Veysel** ve Ruhi Su.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Yelken, (194), 4.1973, 14. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

603

**Veysel** yemeden içmeden kesildi.

Sivas Valisi Âşık Veysel'i ziyaret edip  
moral verdi. **Âşık Veysel Bibliyograf-**

**yası 1983, 37. s** Tercüman Gazetesi,

22.1.1973, 1. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

604

**Veysel**, "Bu kadar ömür bana yeter".

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Yeni

Ortam Gazetesi, 7.1.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

605

**Veysel'e** Ulusal Ozan ünvanını

kazandıran T.B.M.M.'si kararı.

Derleyen:Haydar Oğuzoğlu

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Âşık

Veysel Gazetesi, 3.1974, 1, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

606

**Veysel'in** aile kütüğü.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s** Türk

Folklor Araştırmaları, 15(296), 3.1974,  
6919. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

607

**Veysel'le** söyleşi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Devir, 2.4.1973, 45. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

608

**Vural, Hanifi.**

Âşık Veysel'de söz ötesi açılımlar ve  
çeşitlilik.

**Türk Dili 86 (619) 7.2003, 32-37. ss**

MK Yer No: 1963 SA 60

ISSN: 1300-2155

609

**Yağcıoğlu, Halim.**

Dünyamızdan Âşık Veysel de geçti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 37. s**

Dünya Gazetesi, 9.4.1973, 5. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

610

**Yakıcı, Ali.**

Geleneksel şiirden Türküye

dönüşümün yaratıcı ve aktarıcısı olarak

Âşık Veysel'in kültürel mirasa katkısı.

**Millî Kültür (93) 2012, 101-111. ss**

MK Yer No: 1977 SB 95

ISSN: x-y

## ÂŞIK VEYSEL

---

611

**Yalçın, Ali Rıza.**

Âşık Veysel'le Yıldızeli-

Pamukpınar'da. **Türk Folklor**

**Araştırmaları 15 (296) 3.1974, 6913. s**

MK Yer No: 1974 SB 177

ISSN: x-y

612

**Yalçın, Âşık Ali Rıza.**

Veysel'in saz ustasının yeğeninin

kalemiyle: Âşık Veysel'le Yıldızeli -

Pamukpınar'da. **Âşık Veysel**

**Bibliyografyası 1983, 38. s** Türk Folklor

Araştırmaları, 15(296), 3.1974, 6913. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

613

**Yalçın, Murtaza.**

"Halk varsa halk ozanı da vardır".

**Dost Dost (9) 4-6.1999, 16. s**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

614

**Yalçın, Yaşar.**

Âşık Veysel'in köyünde - Eski bir anı -

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Yelken, (194), 4.1973, 7-10. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

615

**Yardımcı, Mehmet.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde geleneğe

bağlı unsurlar ve etkileşim.

**Dost Dost (23) 3-4.2002, 32-38. ss**

Bibliyografya

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

616

**Yardımcı, Mehmet.**

Âşık Veysel'in şiirlerinde geleneğe  
bağlı unsurlar ve etkileşim.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri**

**Sempozyum Bildirileri 2003, 171-192. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

617

**Yardımcı, Mehmet.**

Şiir dünyamızda Âşık Veysel.

**Kültür Evreni (22) 12.2014, 67-88. ss**

MK Yer No: TOKAT

618

**Yavuz, Hilmi.**

Âşık Veysel'e saygı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Milliyet Sanat, (26), 30.3.1973, 14. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

619

**Yazıcı, Vedat.**

Halk edebiyatı ve değerlerimiz.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Yeni

Ortam Gazetesi, 16.5.1973, 7. s. Âşık

Veysel'den de bahsedilmektedir.

MK Yer No: 2006 AD 136

620

**Yazıcı, Vedat.**

Veysel de gitti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Yeni

Ortam Gazetesi, 4.4.1973, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

## ÂŞIK VEYSEL

---

621

**Yel, Esen.**

Veysel'den bir şiir.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Yenigün Gazetesi, 28.3.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

626

**Yetkin, Hacı.**

Halk kültürümüzde Emlek'li ozanların yeri. **Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 193-219. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

622

**Yener, Cemil.**

Türk Halk Edebiyatı Antolojisi.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s** Baha

Matbaası, İstanbul. 1973, 468. s. Âşık Veysel 192-199. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

627

**Yetkin, Hacı.**

Ve bir de Veysel geçti.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Âşık Veysel Gazetesi, 3.1974, 1, 6. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

623

**Yener, Yücel.**

Halk kültüründe aşıklar diyarı Sivas.

**Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri 2003, 3-5. ss**

MK Yer No: 2004 AD 36

ISSN: 975-6765-02-X

628

**Yıldırım, İbrahim.**

Âşık Veysel Kültür ve Sanat Festivali başarılı bir şekilde yapıldı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Maya, 4(45), 7.1982, 38. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

624

**Yetkin, Hacı.**

Âşık Veysel'i anarken.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Âşık

Veysel Gazetesi, 3.1974, 8. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

629

**Yıldız, Ömer Cahit.**

Âşık Veysel için.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Sivas

Folkloru, 1(4), 5.1973, 20-21. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

625

**Yetkin, Hacı.**

Güzeli kavrama yetisi ve Emlek ozanlarında güzellik kavramının yorumu.

**Dost Dost (18) 5-6.2001, 10-11. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

630

**Yıldız, Ömer Cahit.**

Âşık Veysel için.

**Sivas Folklorü 1 (4) 5.1973, 20-21. ss**

MK Yer No: 1973 SB 106

ISSN: x-y



## ÂŞIK VEYSEL

---

631

**Yılmaz, Gamze.**

Cumhuriyet ozanı Aşık Veysel belgeseli.

**Dost Dost (13) 4-6.2000, 23-32. ss**

MK Yer No: 2001 SB 127

ISSN: x-y

636

**Yücel, Turgut.**

Türk müziği okulu açılmalıdır.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Barış Gazetesi, 3.4.1973

MK Yer No: 2006 AD 136

632

**Yılmaz, Muhittin.**

Uğurlar ola Âşık Veysel.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Dünya Gazetesi, 1.4.1973, 5, 7. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

637

**Yüksel, Sıdika.**

Menfaat aktörleri ve Âşık Veysel

istismarı! **Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Bizim Anadolu Gazetesi, 25-26.3.1974,

2. s. Yazar, "Türkmen Kızı" takma adını

kullanmıştır.

MK Yer No: 2006 AD 136

633

**Yılmaz, Niyazi.**

Sanatçı gözüyle Aşık Veysel nedir, kimdir?

**Millî Kültür (70) 3.1990, 29-30. ss**

MK Yer No: 1977 SB 95

ISSN: x-y

638

**Yüz ünlü Türk.**

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 16. s**

Hürriyet Gazetecilik ve Matbaacılık A.Ş.,

İstanbul. 1971, 13 forma

MK Yer No: 2006 AD 136

634

**Yönel, Yücel.**

Dostlar beni hatırlasın.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Sivas

Folkloru, 1(4), 5.1973, 17-18, 22. s.

MK Yer No: 2006 AD 136

639

**Zeyrek, Hazım.**

Sivas, halk ve Veysel Şatıroğlu.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s** Su,

2(24), 2.1963, 20-21. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

635

**Yurdusev, Hüsnü.**

Sözleriyle Âşık Veysel'in şiir anlayışı.

**Âşık Veysel Bibliyografyası 1983, 38. s**

Gülpınar, 6(67), 11.1981, 16-17. ss.

MK Yer No: 2006 AD 136

## YAZAR ADLARI DİZİNİ

---

### A

Abat, Ümit Yaşar: **3**  
Açıkgöz, Saim: **4**  
Ağapınar, Fuat: **5**  
Ağdemir, Aydın: **6**  
Akarsoy, Tülay: **7**  
Akbal, Oktay: **8**  
Akın, Gülten: **9, 10, 11**  
Akpınar, Fatma(haz.): **321**  
Aksoy, Aynur: **12**  
Akyıldız, Erhan: **13**  
Akyol, Taha: **14**  
Alkan, Erdoğan: **15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29**  
Alkan, Naim: **30**  
Alptekin, Turan: **31**  
Altınar, Hakan: **32**  
Andak, Selmi: **33**  
Arık, Kemal Fikret: **35, 36**  
Arısoy, M. Sunullah: **37, 38**  
Arısoy, Süleyman: **39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48, 49**  
Arkin, Ramazan Gökaltıp(yayl.): **177**  
Artun, Erman: **50, 51**  
Arzık, Nimet: **52, 53**  
Aslangöl, Halil: **54**  
Aslanoğlu, İbrahim: **55, 56, 57, 58**  
Aslanoğlu, İbrahim(der.): **509**  
Aşık Mahzuni Şerif: **59**  
Aşkun, Vehbi Cem: **109, 110, 111, 112, 113**  
Atabaş, Hüseyin: **114**  
Atalay, Adil Ali: **115, 116, 117**  
Ataman, Sadi Yaver: **118**  
Ataş, Hayri: **119**  
Ateş, Seyyit: **120**  
Attilâ, Osman: **121, 122, 123, 124**  
Avaz, Mehmet: **125**  
Avcıoğlu, S. Serpil: **126**  
Aydemir, Orhan: **127**  
Aydın, Mehmet: **128**

Aydın, Rehber: **129, 130**

### B

Bâkiler, Yavuz Bülent: **131, 132, 133, 134, 135, 136**  
Balel, Mustafa: **137**  
Balıkçı, Gülşen: **138**  
Bali, Muhan: **139**  
Balkız, Mustafa: **140, 141, 142**  
Banarlı, Nihad Sami: **143**  
Başaran, Mehmet: **145**  
Başbuğ, Fikret: **146**  
Başgöz, İlhan: **147**  
Başgöz, M. İlhan: **148**  
Baştuğ, İbrahim: **150**  
Bayar, Zühtü: **151**  
Baydar, Mustafa(Konuşan): **65**  
Bayık, Osman: **7**  
Bayramoğlu, Tanju(fotog.): **19**  
Bayrı, M. Halit(haz.): **305**  
Beşer, Rıza: **154**  
Beyceoğlu, Ö. Faruk: **155**  
Bezirci, Asım(der.): **223**  
Binatlı, Yusuf Ziya: **156**  
Binyazar, Adnan: **157, 158**  
Boratav, Pertev Naili: **161**  
Bozdemir, Banu: **163**  
Bulut, Mustafa Hilmi: **166**  
Buluz, Hüseyin: **167, 168, 169, 170**  
Buluz, Necdet: **171**  
Burdurlu, İbrahim Zeki: **172, 173**

### C

Canbulat, Cevdet: **174, 175**  
Canpolat, Müge: **176**  
Cunbur, Mujgân(der.): **144**

### Ç

Çaldağ, Mustafa: **180**  
Çalık, Etem: **181, 182**

## YAZAR ADLARI DİZİNİ

Çalışkan, Etem: **183**

Çapa, İzzet: **184**

Çetin, İsmet: **185**

Çevirme, Hülya: **186**

Çongur, H. Rıdvan: **187, 188, 189, 190, 191, 192, 193, 194, 195**

Çubukçu, Necmettin: **196**

### D

Daruga, Turgut: **197**

Demiray, M. Güner: **198**

Demiray, Mehmet Güner: **199, 200, 201**

Demirel, Abdullah: **202**

Demirel, Süleyman: **203**

Dinamo, Hasan İzzettin: **205**

Dinçal, Ali: **206, 207, 208**

Dinçer, Aslıham: **209**

Dinçkal, Ali: **210**

Diriöz, Meserret: **211**

Doğanç, Ayhan: **212, 213**

Doğu, Mesut(dznl.): **573**

Dore, Fatma: **214**

Durbilmez, Bayram: **216, 217, 218, 219**

Durucan, Muhsin: **220**

Duymaz, Recep: **221, 222**

### E

Efe, Demir: **225**

Eflâtun: **226**

Ekmekçi, Mustafa(Röportaj): **108**

Elçi, Armağan Coşkun: **227**

Ener, Güner: **229, 230**

Eraslan, Sefer Aşır: **231**

Erdem, Hüseyin: **232**

Erdoğan, Halil: **233**

Ergülen, Haydar: **234**

Ergüzel, M. Mehdi: **235**

Erhat, Azra: **236**

Erkal, Nuri: **237**

Erman, Nüzhet: **238**

Erseven, İlhan Cem: **239, 240**

Ertop, Konur: **241, 242, 243**

Ertürk, Nusret: **244**

Esentürk, Yıldırım(yöneten): **310**

Evrenos, Türkan: **247**

Evrensel, Erhan: **248**

Eyüboğlu, Bedri Rahmi: **249, 250**

Eyüboğlu, İsmet Zeki: **251, 252**

Eyüboğlu, Sabahattin: **253, 254, 255, 256**

### G

Gençtürk, İsmail: **261**

Göğceli, Yaşar Kemal: **262**

Gökarp, Hüsnü Yusuf: **263**

Gökçe, Enver: **264**

Gökyay, Orhan Şâik: **265**

Gölbaşı, Oylum: **266**

Görün, Mete: **267**

Göze, Ergun: **268**

Gözler, Fethi: **270**

Gözler, Fethi H.: **269**

Güleç, Cengiz: **271**

Gülen, Hidayet: **272**

Gülensoy, Tuncer: **273**

Güler, Abdulkadir: **274**

Güler, Nurettin: **275**

Gültekin, Yılmaz: **276**

Günbulut, Şükrü: **277, 278, 279, 280, 281, 282, 283, 284, 285, 286, 287, 288, 289, 290**

Gündüz, Mustafa: **166**

Güneş, Mustafa: **291**

Güney, Eflâtun Cem: **292**

Güney, Emrullah: **293**

Güney, Türkân: **294, 295**

Güngör, Şeyma Taşcıoğlu: **296**

Gürpınar, İsmet(haz.): **228**

Gürsoy, Özdemir: **297**

### H

Halıcı, Feyzi: **298, 299**

Halıcı, Feyzi(Konuşan): **107**

Halıcı, Mehdi(dznl.): **573**

## YAZAR ADLARI DİZİNİ

---

Halman, Talân S.: **307**

Harut, Semra: **308**

Hınçer, İhsan: **311, 312, 313, 314, 315, 316, 317**

Hikmet, Ali: **318**

Hitay, İbrahim: **319**

### I

Işıklar, Aykut: **320**

### İ

İmran, Talip: **322**

İnan, Mustafa: **323**

İvgin, Hayrettin: **326, 327, 328**

### K

Kabaklı, Ahmet: **329, 330, 331, 332, 333, 334**

Kaftancıoğlu, Ümit: **336, 337, 338, 339**

Kakınç, Tarık Dursun: **340**

Kalkanlıoğlu, Mehmet: **341, 342, 343**

Kansu, Ceyhun Atuf: **344, 345, 346**

Kara, Ruhi: **347**

Karaalioğlu, Seyit Kemal: **348, 349**

Karaçay, İlhan: **350**

Karataş, Turan: **351**

Karşlı, Hami: **352**

Kartal, Numan: **353**

Kartalkanat, Ahmet: **354**

Kaya, Doğan: **355**

Kayacan, İsa: **356**

Kayıpov, Süleyman Turduyeviç: **357**

Kaymak, Veysel: **358, 359, 360, 361, 362**

Kemal, Mehmet: **363, 364**

Keskin, Fevzi: **366**

Kılıç, Muharrem: **367**

Kocatürk, Vasfi Mahir(haz.): **501**

Korkud, Refik: **369**

Köksal, Ahmet: **370, 371**

Köktürk, Muhsin: **372, 373, 374, 375, 376**

Köprülü, Orhan F.(faz.): **575**

Kukul, Mehmet Halistin: **377, 378**

Kurdakul, Necdet: **379**

Kurdakul, Şükran: **380**

Kuru, Fahriye: **381**

Kuzucular, Emin: **382, 383**

Külebi, Cahit: **384, 385**

Kür, İsmet: **386**

### L

Ludington, Nick: **387**

### M

Makal, Tahir Kutsi: **388, 389, 390, 391, 392, 393, 394, 395, 396, 397, 398, 399, 400, 401, 402, 403, 404, 405, 406, 407, 408, 409, 410, 411, 412, 413, 414, 415, 416, 417, 418**

Mavi, Can: **419**

Merdanoğlu, Musa: **420**

Momcıyan, Hagop: **422**

Mortaş, Ahmet: **423**

Mutluay, Rauf: **424, 425, 426, 427**

Mutluay, Ruaf(dznl.): **572**

Mütevellioglu, Erkmén: **428**

### N

Nasrattinoğlu, İrfan Ünver: **430, 431, 432, 433**

Nasrattinoğlu, İrfan Ünver(faz.): **85**

Nayır, Yaşar Nabi(faz.): **149**

### O

O., G.: **434**

Oğuz, M. Öcal: **435**

Oğuzoğlu, Haydar(der.): **605**

Onaran, Mustafa Şerif: **436**

Onat, Muvaffak Sami: **437**

Or, Kemal: **438**

Ortaç, Selahattin: **439, 440**

Osmanoğlu, A. Emir: **441**

Otyam, Fikret: **442**

Oy, Aydın: **443, 444**

Ozan, Niyazi: **445**

Ozankan, Cenap(faz.): **368**

## YAZAR ADLARI DİZİNİ

---

### Ö

Önder, Mehmet: **448**  
Öngören, Veysel: **449**  
Öngün, İlyas: **450**  
Öz, Gülağ: **451, 452, 453**  
Özcan, Celâl: **454**  
Özdemir, Ahmet: **455, 456, 457, 458**  
Özdemir, Emin: **459**  
Özder, M. Adil: **460**  
Özen, Kutlu: **461, 462, 463, 464, 465, 466**  
Özer, Çiğdem: **467**  
Özer, Hüseyin: **468, 469, 470**  
Özgür, Kemal: **471**  
Özkan, Yalçın: **472**  
Öztelli, Cahit: **473, 474**  
Öztürk, Hüseyin: **475**  
Öztürk, İhsan: **476**  
Öztürk, Saadettin: **477**

### P

Palancıoğlu, Şâkir: **478, 479, 480, 481, 482, 483, 484, 485**  
Pamukçu, Ebubekir: **486**  
Paracıkhioğlu, Şâkir(Röportaj): **61**  
Pehlivan, Battal: **487**  
Pekşen, Gani: **488**  
Pınar, Seyfettin: **489**  
Püsküllüoğlu, Ali(dznl.): **571**

### R

Rauf, Mehmet: **490**  
Rayman, Hayrettin: **491**  
Rüzgar, Hasan: **492**

### S

Sakaoğlu, Saim: **493, 494**  
Sakaoğlu, Saim(der.): **245**  
Salihoğlu, Mehmet: **495**  
Satoğlu, Abdullah: **496**  
Savcı, Selahaddin: **497**

Savcıoğlu, S. Serpil: **498, 499**  
Sayılğan, Aclan: **500**  
Selçuk, Haluk: **502**  
Sepetçioğlu, Mustafa Necati: **503**  
Serçinlioğlu, M.: **504**  
Serin, A. Yaşar: **505**  
Sevengül, Refik Ahmet: **506**  
Sevinç, Emil: **507**  
Seyhan, Özcan: **508**  
Skopp, Agata: **512**  
Soysal, Metin: **515, 516**  
Soyuer, Halil: **517, 518, 519, 520**

### Ş

Şahin, S.: **536**  
Şardağ, Rüştü: **521, 522, 523**  
Şatiroğlu, Âşık Veysel: **524, 525, 526, 527**  
Şatiroğlu, Bahri: **528**  
Şen, Kemal A.: **529**  
Şener, Muhsin: **530**  
Şentürk, Ahmet Tufan: **531**  
Şimşek, Esmâ: **532**  
Şirin: **533**

### T

Tacer, Ahmet Kutsi: **534**  
Talay, İstemihan: **535**  
Tanrıseven, B.: **536**  
Taşer, Suat: **537**  
Taşpınar, Zerrin(Söyleşi): **384**  
Tatar, Vedat: **538, 539**  
Tatçı, Mustafa: **540**  
Tecer, Ahmet Kutsi: **541, 542, 543, 544, 545, 546**  
Tekin, O.: **547**  
Timuroğlu, Vecihi: **548, 549**  
Timurtaş, Faruk Kadri: **550, 551, 552, 553**  
Tolunay, Ersen: **554**  
Topakkaya, Arslan: **555**  
Toprak, Ö. F.: **556**

## YAZAR ADLARI DİZİNİ

---

Tören, Arzu: **347**  
Tuna, İzzet: **558**  
Tuncor, Ferit Ragıp: **559**  
Turan, Metin: **560, 561, 562, 563, 564**  
Turanlıoğlu, M. Uluğ(der.): **576**  
Tünay, Cengiz: **565, 566, 567, 568**  
Türkdoğan, Orhan: **577, 578**

### U

Uçuran, Hüseyin: **580, 581**  
Uskan, Arda(Röportaj): **2**  
Uslu, Mustafa: **582**  
Uyguner, Muzaffer: **583, 584, 585, 586, 587, 588**

### Ü

Üçyıldız, Celâl Necati: **589**  
Ün, Mehmet: **590**  
Üney, Selâmi: **591**  
Ünlü, Cemalettin: **596**

### V

Vural, Hanifi: **608**

### Y

Yağcıoğlu, Halim: **609**  
Yakıcı, Ali: **610**  
Yalçın, Ali Rıza: **611**  
Yalçın, Âşık Ali Rıza: **612**  
Yalçın, Murtaza: **613**  
Yalçın, Yaşar: **614**  
Yardımcı, Mehmet: **615, 616, 617**  
Yavuz, Hilmi: **618**  
Yazıcı, Vedat: **619, 620**  
Yel, Esen: **621**  
Yener, Cemil: **622**  
Yener, Yücel: **623**  
Yetkin, Hacı: **624, 625, 626, 627**  
Yıldırım, İbrahim: **628**  
Yıldız, Ömer Cahit: **629, 630**

Yılmaz, Gamze: **631**  
Yılmaz, Muhittin: **632**  
Yılmaz, Niyazi: **633**  
Yönel, Yücel: **634**  
Yurdusev, Hüsnü: **635**  
Yüce, Neşe(çev.): **512**  
Yücel, Turgut: **636**  
Yüksel, Sıdika: **637**

### Z

Zeyrek, Hazım: **639**

## ESER ADLARI DİZİNİ

100 soruda çağdaş Türk edebiyatı. (1908-1972) : **425**

110. Doğum yıldönümünde Aşık Veysel'in şiir dünyası : **16**

13 yaşındaki bir öğrenci Aşık Veysel'in yazdığı kompozisyon ve şiirle okul birincisi seçildi : **1**

1970 yılından beri kaybettiğimiz Sivas halk şâirleri : **56**

20. Yüzyılın en büyük saz şâiri Aşık Veysel anlatıyor. Uzun ince bir yoldayım : **2**

4. Ölüm yıldönümünde Aşık Veysel : **168, 169**

40 yıl önceki duygularla Aşık Veysel: Kim demiş güzeli görmez diye güzellikler onun gözünde perde : **155**

50 yılın Türk edebiyatı : **426**

### A

Âşık Veysel ve halk ozanları hakkında bir söyleşi : **385**

Acı bir ölüm. İçli bir mektup ve Aşık Veysel'in son şiiri : **342**

Acılı son : **389**

Adana âşıklık geleneğinin yeniden yapılanmasında Sivaslı âşıkların etkisi : **51, 52**

Ahmet Kutsi Tecer, Aşık Veysel : **387**

Anadolu bozkır halk ozanı: Aşık Veysel : **40**

Anadolu halk edebiyatı ve Aşık Veysel : **215**

Anadolu'nun kalbi Sivas ve Sivaslı bir kadın halk ozanı : **278**

Anadolu'nun Veysel'i bir sevgi ve coşku seli : **308**

Anıların Işığında Aşık Veysel : **110**

Ansiklopedik edebiyat sözlüğü : **349**

Anthologie de la chanson populaire Turque : **53**

Aramızdan ayrılışının 25. yılında Aşık Veysel'i anma etkinlikleri : **35**

Arkadaşım Aşık Veysel : **184**

Âşık edebiyatı : **162**

Âşık Mevlût İhsanî : **337**

Âşık Temelî ile söyleşi : **127**

Âşık Veye'in 'Ben ho görme gardaşım" şiirinin hermeneutik açılımı : **9**

Aşık Veysel : **15, 55, 57, 61, 62, 111, 116, 130, 131, 188, 189, 190, 191, 239, 248, 252, 253, 277, 299, 371, 372, 390, 391, 392, 393, 394, 395, 423, 431, 437, 446, 479, 480, 481, 498, 501, 532, 559, 583**

Âşık Veysel 1-4 : **192**

Âşık Veysel "1894-1973" : **63**

Âşık Veysel adlı bir şâir-VII : **274**

Âşık Veysel "Ameliyat olmam" dedi : **64**

Âşık Veysel anıldı : **65, 590**

Âşık Veysel anlatıyor : **66, 67**

"Aşık Veysel Atatürk hayranı bir ozandır" : **469**

Âşık Veysel beni köyüme götürün dedi : **68**

Âşık Veysel Bibliyografyası : **312**

Âşık Veysel bölücülere, anarşistlere, geri kalmış kafalılara seslenerek hepsini de birliği çağırıyor : **396**

Âşık Veysel çeşmesi : **397**

Âşık Veysel de birlik istiyor : **535**

Âşık Veysel de göçtü : **505**

Aşık Veysel divanlarındaki yanlışlar : **17, 18, 19**

Âşık Veysel doğduğu köyde toprağa verildi : **69**

Âşık Veysel dostlara sesleniyor : **482**

Âşık Veysel dostları toplandılar : **70**

Aşık Veysel dramı sanatı deyişleri : **270**

Aşık Veysel Gemerek'te : **71, 200**

Âşık Veysel gerçeği : **398, 474**

Âşık Veysel Güldestesi : **72, 73**

Âşık Veysel hak aramak için İstanbul'a geldi : **74, 298**

Âşık Veysel halk kültürüne katkı ödülü : **456**

Âşık Veysel "Halk şâirleri ideolojiye esir olmaz" diyor : **399**

Aşık Veysel hangi kültür'ün eseridir : **452**

Âşık Veysel hastalandı : **75**

Âşık Veysel hatırası : **378**

## ESER ADLARI DİZİNİ

- Âşık Veysel heykeli açıldı : **76**  
Âşık Veysel heykeli kampanyası : **77**  
Âşık Veysel için : **630, 631**  
Âşık Veysel için çaldılar, söylediler : **457**  
Âşık Veysel ile bir konuşma : **483**  
Âşık Veysel ile birlikte : **421**  
Âşık Veysel jübilesi : **472**  
Âşık Veysel "Köyümde gömülmek istiyorum" dedi : **78**  
Âşık Veysel Kültür Derneği Olağan Genel Kurulu yapıldı : **79**  
Âşık Veysel Kültür ve Sanat Festivali başarılı bir şekilde yapıldı : **629**  
Âşık Veysel Kültür ve Sanat Festivali başlıyor : **80**  
Âşık Veysel [Metin Turan'ın aynı adlı eseri üzerine] : **81, 82**  
Âşık Veysel misali : **144**  
Âşık Veysel Müzesi : **83, 462**  
Âşık Veysel müzikali : **321**  
Âşık Veysel öldü : **54, 84, 85**  
Âşık Veysel özel bölümü : **86**  
Âşık Veysel özel sayısı : **87**  
[Âşık Veysel Özel Sayısı] : **88**  
Âşık Veysel rehberimiz olmalı : **185**  
Âşık Veysel sadık yarı toprağa verildi : **320**  
Âşık Veysel selâm olsun kucak kucak : **89**  
Âşık Veysel söyleşi ile benzerlikler : **279**  
Âşık Veysel söyleşi ile benzerlikler-2 : **280**  
Âşık Veysel Şatıroğlu : **90, 132, 343, 560**  
Âşık Veysel şiiri ile benzerlikler : **281**  
Âşık Veysel şiirinde Alevi-Bektaşî düşüncesinin Cumhuriyet düşüncesiyle yakınlığı : **235**  
Âşık Veysel şişirilmiş bir balon değildir : **170, 463**  
Âşık Veysel tedavi için Avrupa'ya gönderilecek : **91**  
Âşık Veysel tipolojisinden hareketle klasik kültürün sözlü kültüre yansımaları : **292**  
Âşık Veysel üzerine : **268, 584, 585, 586**  
Âşık Veysel vatan, millet, bayrak sevgisi : **92**  
Âşık Veysel ve Binyazar'ın incelenmesi : **499**  
Âşık Veysel ve deyişler : **173**  
Âşık Veysel ve halk kültürü : **93, 551, 552, 553, 554**  
Âşık Veysel ve halk ozanlarımız üstüne. 1-4 : **478**  
Âşık Veysel ve halk şiiri : **182**  
Âşık Veysel ve "Kara Toprak" şiiri : **193**  
Âşık Veysel ve Karl Jaspers : **3**  
Âşık Veysel ve musikî : **119**  
Âşık Veysel ve Ozanlar Haftası : **359**  
Âşık Veysel ve şiiri üzerine : **561**  
Âşık Veysel ve şiirleri : **518**  
Âşık Veysel ve yaşam : **309**  
Âşık Veysel vefat etti : **94**  
Âşık Veysel yahut geleneğin gücü : **330, 331**  
Âşık Veysel Yugoslavya'da anıldı : **95**  
Âşık Veysel, aydınlar ve toplum : **282**  
Âşık Veysel, Nesimi Çimen ve Nazım Hikmet : **32**  
Âşık Veysel, şiirleri ve "Dostlar beni hatırlasın" : **4**  
Âşık Veysel. 1-4 : **20**  
Âşık Veysel. Şarkışlalı Veysel Şatıroğlu : **493**  
Âşık Veysel: Deyişler : **174**  
Âşık Veysel: Dostlar beni hatırlasın : **242**  
Âşık Veysel: İkinci kapıdan çıkmalı otuz yıl oldu : **283**  
Âşık Veysel'de atışma, doğaçtan şiir söyleme ve taşlama : **360**  
Âşık Veysel'de bilim-kültür-birlik-ulusallık üstüne düşünceler. Ölümünün 9. yılında : **96**  
Âşık Veysel'de halk şiiri : **240**  
Âşık Veysel'de milli birlik ve beraberlik : **120**  
Âşık Veysel'de millî ülkü : **133, 134, 135**  
Âşık Veysel'de poetika : **492**  
Âşık Veysel'de söz ötesi açılımlar ve çeşitlilik : **609**  
Âşık Veysel'de toprak, bahar ve çiçek : **236**



## ESER ADLARI DİZİNİ

- Âşık Veysel'de Türklük şuurunun temelleri : **436**
- Aşık Veysel'den anılar : **353, 373, 374**
- Aşık Veysel'den anılar ve espriler : **361**
- Aşık Veysel'den fıkralar : **21, 129**
- Âşık Veysel'den hatıralar : **273**
- Âşık Veysel'den izlenimler : **354**
- Aşık Veysel-Dramı-Sanatı-Deyişleri : **473**
- Âşık Veysel'e açık mektup: Koca Ozan : **138**
- Aşık Veysel'e dair : **126, 438**
- Âşık Veysel'e mektup : **36, 37**
- Âşık Veysel'e saygı : **619**
- Âşık Veysel'e sevgi : **237**
- Âşık Veysel'i anarken : **530, 625**
- Âşık Veysel'i anıyoruz : **97, 98**
- Âşık Veysel'i dünya tanıyacak : **99**
- Aşık Veysel'i hazırlayan ozanlar : **22**
- Aşık Veysel'i Ölümünün 26. yılı anısına düzenlenen "19-21 Mart Aşık Veysel Haftası" etkinlikleriyle Ankara'da andık : **323**
- Âşık Veysel'i toprağa verdik : **100**
- Aşık Veysel'i UNESCO'ya taşımak : **211**
- Âşık Veysel'i yitirdik : **101, 295, 296**
- Aşık Veysel'in 2. eşi Gülizar Şatıroğlu'nun anlattıkları : **424**
- Âşık Veysel'in ardından : **227, 344**
- Aşık Veysel'in âşıklık geleneği içerisindeki yeri üzerine bir değerlendirme : **533**
- Âşık Veysel'in bir şiir kitabı : **484**
- Aşık Veysel'in bir şiirinin 'Metrum Eşlikleri' açısından çözümlenmesi : **177**
- Aşık Veysel'in derlemeciliği : **488**
- Âşık Veysel'in diyarında : **194**
- Aşık Veysel'in dünyası : **382**
- Âşık Veysel'in dünyasından : **213, 214**
- Aşık Veysel'in estetiği : **222, 223**
- Âşık Veysel'in eşi Gülizar Şatıroğlu diyor ki "Âşık beni çağırıyor" : **464**
- Âşık Veysel'in "Güzelliğin on para etmez" adlı şiiri'ne felsefi açıdan bir bakış : **556**
- Aşık Veysel'in halk müziğindeki yeri : **477**
- Aşık Veysel'in hayatı : **265**
- Âşık Veysel'in heykeli açıldı : **102**
- Âşık Veysel'in heykeli törenle açıldı : **103**
- Aşık Veysel'in içki masalları : **23**
- Âşık Veysel'in iki kadını : **24**
- Aşık Veysel'in iki Kadını II: Gülizar : **25**
- Âşık Veysel'in ilginç yönleri, konu ve anlatım özellikleri : **508**
- Âşık Veysel'in ilk yılları : **203**
- Aşık Veysel'in Kayseri'de yaşayan ozanlara etkileri : **217, 218**
- Aşık Veysel'in Kayserili ozanlara etkileri : **219**
- Âşık Veysel'in kitabı : **538**
- Âşık Veysel'in köyünde - Eski bir anı - : **615**
- Âşık Veysel'in köyünde bir haftalık yas ilân edildi : **104**
- Âşık Veysel'in maskı nasıl alındı : **465**
- Aşık Veysel'in mistik arayışları : **541**
- Âşık Veysel'in musikîsi : **156**
- Aşık Veysel'in oluşumu : **284**
- Aşık Veysel'in oluşumunda tarihsel noktalar : **470**
- Âşık Veysel'in ölümünün 2. yıldönümü : **105**
- Âşık Veysel'in sadık yârı "Kara Toprak" tı : **106**
- Aşık Veysel'in sanatı : **41, 42**
- Âşık Veysel'in son konserini dostları şöyle anlatıyor: Kara toprağı yarıda kesti yarın tamamlarım dedi ve bir daha da söylemek kısmet olmadı : **566**
- Aşık Veysel'in şiir dünyası : **26**
- Âşık Veysel'in şiirini besleyen üç önemli unsur çileli hayatı, gelenek ve yerlilik... : **352**
- Âşık Veysel'in şiirlerinde alışılmamış bağdaştırmalar : **210**
- Aşık Veysel'in şiirlerinde eğitim : **348**
- Âşık Veysel'in şiirlerinde geleneğe bağlı unsurlar ve etkileşim : **616, 617**
- Âşık Veysel'in şiirlerinde milli birlik duygusu : **379**

## ESER ADLARI DİZİNİ

Âşık Veysel'in şiirlerinde millî birlik fikri ve Türk dünyası : **220**

Âşık Veysel'in şiirlerinde yöresel kelimeler ve deyimler : **356**

Âşık Veysel'in şiirlerinin karakteristik özellikleri üzerine : **513**

Âşık Veysel'in tasavvufa dönük şiirleri : **587, 588**

Âşık Veysel'in türkülerinin çok boyutlu içerik çözümlemesi : **167**

Aşık Veysel'in yaşamı, sanatı ve felsefesi [Panel] : **272**

Âşık Veysel'in yeni bir koşması : **548**

Âşık Veysel'in yeri : **455, 531**

Aşık Veysel'in yetiştiği çevre : **207**

Aşık Veysel'in yetiştiği çevre ve şiir ortamı : **208**

Aşık Veysel'le : **285, 286**

Aşık Veysel'le görüşme : **287**

Âşık Veysel'le konuşma : **107, 108, 288**

Âşık Veysel'le konuşmalar. 1-6 : **109**

Âşık Veysel'le Yıldızeli-Pamukpınar'da : **612**

Âşıklar şöleni. Çağdaş ozanlar ansiklopedisi : **400**

Ata'nın arattığı adam : **401, 402**

Aydınlık dünyaların ozanı : **403**

### B

Babam Âşık Veysel'den anılar : **529**

Baldaki tuz : **263**

Başakların sesi. Türk halk şâirleri, eserleri ve hayatları : **145**

Başlangıçtan Bugüne Türk Şiiri Antolojisi : **150**

Bedri Rahmi'nin Veysel filmi : **153**

Benim sadık yarım kara topraktır : **154, 324**

Bir anı : **197**

Bir Âşık Veysel vardı : **152, 198, 226**

Bir büyük saz sustu : **160**

Bir çileli adam... Âşık Veysel : **136, 137**

Bir dev göçtü : **161**

Bir Halkevi ozanı: Âşık Veysel : **549**

Bir ilki daha gerçekleştiriyoruz! Sivrialan'da

Aşık Veysel Ormanı kuruluyor.. : **581**

Bir kaybın ardından: Anıların ışığında Âşık Veysel : **112**

Bir kör Veysel vardı : **5**

Bir ozanın ardından : **375**

Bir ozanın Ardından [Âşık Veysel] : **376**

Bir şiirin hikayesi; Aşık Veysel : **300**

Bir ulu candı Veysel : **550**

Bir yıldız daha kaydı dünyamızdan : **443**

Bir yıldız kaydı dünyamızdan : **175**

Bir yıldız kaydı dünyamızdan [Âşık Veysel] : **176**

"Birlik kavline varalım kardaş" : **404**

Birlik ve beraberlik yolunda Âşık Veysel'in sesi : **122**

Borçlu ölmedi alacaklı gitti : **163**

Bu araştırmayı babama adıyorum: Koca ozan Âşık Veysel'i değerlendirme : **43**

Bu gecenin anlamı : **476**

"Bu kadar ömür bana yeter" diyen Âşık Veysel köyüne döndü : **165**

"Bu kadar ömür yeter" diyen Âşık Veysel köyüne döndü : **166**

Bu şiir kimin? : **58**

Bütün cepheleriyle Âşık Veysel 1-3 : **405**

Büyük halk ozanımız Âşık Veysel : **44**

[Büyük Halk Şairi Aşık Veysel Şatıroğlu] : **429**

Büyük ozan Âşık Veysel'in ardından : **249**

Büyük ozan gerçeklerle : **368**

Büyük saz şâiri Veysel için: Veysel Baba'nın ardından : **221**

### C

"Can kafeste durmaz uçar" : **38**

Canlar köşesinden göçen fakat ölmeyen bir ozan: Âşık Veysel : **117**

Canlar köşesinden göçmüş fakat ölümsüz bir ozan: Âşık Veysel : **118**

## ESER ADLARI DİZİNİ

Caz yorumuyla Aşık Veysel : **267**

Cumhuriyet Ansiklopedisi. Haftalık, renkli, büyük, genel kültür dergisi 11.c : **178**

Cumhuriyet buluşması, gelenek ve Aşık Veysel : **562**

"Cumhuriyet devri Türk şiiri" ve halk şiiri : **140**

Cumhuriyet ozanı Aşık Veysel belgeseli : **632**

Cumhuriyet Üniversitesinde "Aşık Veysel anıtı" : **506**

"Cumhuriyet ve Aşık Veysel" konulu konferans ve dinletide sonulan konuşma : **471**

Cumhuriyetin Büyük Ozanı Aşık Veysel : **453, 454**

Cumhuriyetin Kuruluşu yıllarında Aşık Veysel : **141**

### Ç

Çağdaşlaşmanın ozanı Veysel : **199**

Çağımız aşıklarının en aşığı: Aşık Veysel : **542**

Çağımızın âşıklarından en âşığı: Âşık Veysel : **543**

Çağımızın âşıklarının en âşığı: Âşık Veysel : **544**

Çağımızın bir halk şâiri Âşık Veysel : **243, 244**

Çağımızın en büyük saz şâiri Âşık Veysel üstüne : **123**

Çağımızın halk şâirleri. Radyo konuşmaları : **507**

Çağımızın ozanı Âşık Veysel öldü : **179**

Çağrı: Halk şiiri ve Âşık Veysel : **180**

Çocukluğumun Âşık Veysel'i : **13**

### D

Danimarkalı yönetmen Rygard'ın

"Gönlümdeki Kök Olmasa filmi, Aşık Veysel ve türküler üzerine Gönlümdeki aşk olmasa! : **164**

Dedem Âşık Veysel Şatıroğlu : **468**

Dergimiz Âşık Veysel Semineri düzenledi : **205**

Doğuş : **6**

Dost dost diye nicesine sarıldım : **142**

Dostlar beni hatırlasın : **8, 33, 319, 516, 525, 526, 635**

Dostlar beni hatırlasın... (Aşık Veysel'in hayatı üzerine) : **489**

Dostlar seni hatırlıyor : **262**

Dostlar seni unutmadı : **216**

Dostları onu hatırlıyor. Halk büyük ozan Âşık Veysel'in anıtını ziyaret ediyor : **406**

Dostları Veysel'i anlatıyor : **567**

Dünden bugüne Türk şiiri Antoloji : **224**

Dünyamızdan Âşık Veysel de geçti : **610**

Dünyamızdan Göç Edişinin 12. Yıldönümünde Aşık Veysel 21 Mart 1973 : **294**

Düşünceler ve görüşler: Veysel için neler dediler : **225**

### E

Edebiyat dostları: Âşık Veysel Şatıroğlu. Ölümünün 29. yılı anısına : **195**

Emlek yöresinde ozan olmak : **209**

En güzel örnekleriyle halk şiiri çeşitleri : **229**

Erzurumlu ve Karşı âşıkların diliyle Âşık Veysel : **246**

Erzurumlu ve karşı âşıkların diliyle Aşık Veysel : **494**

Etkinlikler (Aşık Veysel Kültür Derneği 1993) : **247**

### F

Fikret Kızılok sazını kırdı : **568**

The folk poet of Sivrialan : **591**

Folklor ve halk edebiyatı : **293**

Folklor ve Halk Edebiyatı Semineri Bildirileri. 27-29 Ekim 1975 Konya : **258**

### G

Gazete ve dergilerde Veysel'in ardından : **460**

Gazeteci Yücel Yönel gözüyle Aşık Veysel : **259**

Geleneğe bir bakış ve Aşık Veysel : **563**

## ESER ADLARI DİZİNİ

Geleneksel Aşık Veysel Dostluk ve Dayanışma Gecesi yapıldı : **260**

Geleneksel edebiyatımız ve Şatıroğlu : **113**  
Geleneksel şiirden Türküye dönüşümün yaratıcı ve aktarıcısı olarak Âşık Veysel'in kültürel mirasa katkısı : **611**

Genç ressam Âşık Veysel projesiyle Akademi'den diploma aldı : **261**

Gezinti : **364**

Gönül gözüyle gören Aşık Veysel : **143**

Görmeyen Gözlerdeki Aydınlık [Aşık Veysel] : **444**

Günümüzün halk şiirine bir bakış : **589**

Güzel Anadolum. Halk ozanı Kul Ahmet ile Âşık Veysel : **355**

Güzeli kavrama yetisi ve Emlek ozanlarında güzellik kavramının yorumu : **626**

Güzelliğin on para etmez, bendeki bu aşk olmasa! "Aşık Veysel" : **232**

### H

Hacı Bektaş'ta "Sevgi" anıtları: Mahzuni Şerif ve Aşık Veysel anıtları da Çilehane'deki Ozanlar Yolu'nda yerini aldı : **537**

Halk edebiyatı : **114**

Halk edebiyatı ve değerlerimiz : **620**

Halk edebiyatı. Yaygın Yükseköğretim Kurumu. Eğitim Enstitüleri Türkçe Bölümü (Sınıf III) : **327**

Halk kültürümüzde Emlek'li ozanların yeri : **627**

Halk kültürümüzde Sivaslı aşıkların yeri : **27**

Halk kültüründe aşıklar diyarı Sivas : **624**

Halk ozanı Âşık Veysel : **301**

Halk ozanı gözüyle Veysel : **302**

Halk ozanı Müslüm Sümbül, sanatını ve Aşık Veysel'i anlatıyor : **303**

Halk ozanımız Âşık Veysel : **45, 46**

Halk ozanlarımızdan Atatürk'e : **128**

Halk şiiri antolojisi: Âşık Veysel : **432**

Halk şiiri geleneği sona mı erdi : **500**

Halk şiiri geneli ve Âşık Veysel şiiri özelinde yol eğretilmesi : **187**

Halk şiiri ve Âşık Veysel : **254, 255, 256, 257, 304, 305, 357**

Halk şiiri ve halk şâirleri : **276**

Halk şiiri ve ozanlarımız II : **313**

Halk şiiri. XX. Yüzyıl : **306**

"Halk varsa halk ozanı da vardır" : **614**

Halk yazınımız ve Âşık Veysel : **386**

Halkbilimi: Okurlarımıza : **307**

Halkı aydına getiren sanatçı : Âşık Veysel : **522**

Halkı aydına getiren sanatçı: Âşık Veysel : **523**

Hayat ansiklopedisi. 6. c : **310**

Hemşehrim Âşık Veysel : **171**

Her hafta bir konuk: Bu haftaki konuğumuz: Veysel Şatıroğlu : **311**

Hey koca Veysel hey : **28**

### İ

İki zirve karşısında düşünceler (Yunus Emre ve Âşık Veysel) : **322**

İkinci kapıdan çıkan otuz yıl oldu: Aşık Veysel : **289**

İnce Aşık: Veysel : **151**

İnce yol ozanı: Âşık Veysel : **10, 11**

İnce, uzun bir yoldayım : **517**

"İnleşir beraber yapardık balı" : **332**

İnleşir beraber yapardık balı (Aşık Veysel'in bir şiiri üzerine) : **333**

İnsan Veysel : **238**

İsmet Nedim, Âşık Veysel için ağıt besteledi : **325**

İstanbul'a bir Veysel geldi : **326**

İyiye, güzele, doğruya yönelen, politikaya teslim olmayan âşık. Âşık Veysel : **407**

### J

Jübilesi münasebetiyle, Âşık Veysel Şatıroğlu : **314**

Jübilesinde Âşık Veysel : **545**

## ESER ADLARI DİZİNİ

Jübilesinde Âşık Veysel Şatıroğlu : **546**

### K

Kadın: Âşık Veysel'i kaybettik : **336**

Kalan saz ve söz : **408**

Karacaoğlu'nın yaktığı ateş : **557**

Karşılama çılgılığı : **409**

Kaybettiğimiz büyük değer: Prof. Dr. Kemal Arık : **157**

Kendi ağzından Veysel : **366**

Kendini yenileyen ozan: Âşık Veysel'in şiirlerinde yergi : **377**

Kırk halk şâiri. Hayatları ve eserleri : **369**

Koca ozan Âşık Veysel'i değerlendirme : **47**

Koca Veysel : **39, 555**

Koca Veysel ve birkaç anı : **458**

Konya'da yapılan ikinci Âşıklar Bayramı : **461**

"Kör oldum Veysel oldum" : **29**

### M

Mektup : **527**

Menfaat aktörleri ve Âşık Veysel istismarı! : **638**

"Mes çarıkıtır çarık mestir / Yürürlerse aynı sestir" : **147**

Meydan-Larousse. Büyük lügat ve ansiklopedi. 13. c : **422**

Müzik-San Vakfı Âşık Veysel ödülleri : **430**

### N

Ne sen var, ne ben var .. : **334**

### O

Otuz yıl öncesinde Veysel'e ait anılarım:

Hocam Veysel Baba : **509**

Ozan ana : **345**

"Ozan dolu Anadolu" : **206**

Ozanlar ozanı Âşık Veysel : **172**

"Ozanlar ozanı" Âşık Veysel'i dün kaybettik : **447**

Ozanlar ozanı Âşık Veysel'i tanımak : **592**

Ozanlar ve yazarlar : **487**

"Ozanlarımızın başımızın üstünde yeri vardır" : **204**

Ozanların en ustası göçtü : **34**

### Ö

Öğretmen Âşık Veysel : **459**

Ölüm yıldönümünde Âşık Veysel : **212**

Ölümdeki, anılarımla koca çınar Âşık Veysel : **539**

Ölümünden sonra Âşık Veysel : **115**

Ölümünün 1. yıldönümü münasebetiyle: Veysel gider adı kalır : **183**

Ölümünün 20. yılında Âşık Veysel'in bir şiiri üzerine : **297**

Ölümünün 21. yıldönümünde Âşık Veysel ve bazı gerçekler : **362**

Ölümünün 26. yılında Âşık Veysel : **186**

Ölümünün 38. yılında Âşık Veysel'i hatırlamak : **275**

Ölümünün 4. yılında şiirleri ile Âşık Veysel : **433**

Ölümünün 6. yılında: Veysel : **338, 528**

Ölümünün 8. yılında Âşık Veysel'i anarken : **241**

Ölümünün birinci yılında. Dostları Veysel'i anıyor : **383**

Ölümünün otuzuncu yılında Âşık Veysel : **290**

Ölümünün yıldönümünde: Âşık Veysel "Dostlar seni unuttur mu?" gecesi düzenlendi : **448**

Ölürse tenler ölür : **139**

### R

Radyolarda ünlü ozanlarımızın plâkları çalınıyor ... Âşık Veysel Hollanda basınında : **351**

Resimli Türk edebiyatçıları sözlüğü : **350**

Ruhi Su. (Âşık Veysel'le) : **14**

Rüyada Âşık Veysel'i gördük : **196**

## ESER ADLARI DİZİNİ

### S

Sadık yarı karatopraktı ... Koca Veysel yerine kavuştu : **569**

Sanatçı gözüyle Aşık Veysel nedir, kimdir? : **634**

Saz acından ölüyor : **346**

Saz acından ölüyor [Aşık Veysel Hakkında] : **347**

Saz Şiiri Antolojisi. Başlangıçtan bugüne kadar Türk edebiyatının her çeşitten en güzel şiirleri : **502**

Sazlar o gün Veysel için çaldı : **534**

Seni unutmuyacağız 1-2 : **230**

Seni unutmuyacağız ki hatırlayalım : **231**

Sivas Halk Şâirleri Bayramı : **510, 547**

Sivas İl Yıllığı 1973. (Cumhuriyetin 50. Yılında) : **511**

Sivas ilindeki folklor araştırmaları (1927-2002) : **466**

Sivas şâirleri : **435**

Sivas, halk ve Veysel Şatıroğlu : **640**

Sivaslı halk şairi Koca Aşık Veysel Şatıroğlu : **48**

Sivralan değişmez : **410**

Sivralan köyünde : **411**

Sivrialan'da Aşık Veysel Ormanı kuruldu : **512**

Sona doğru : **412**

Soruşturma : **514**

Soruşturma: Halk şiiri geleneğinin bugünkü durumu ve Aşık Veysel hakkında ne düşünüyorsunuz? : **515**

Sözleriyle Aşık Veysel'in şiir anlayışı : **636**

### Ş

Şâir - Saz - Vaiz üstüne : **181**

Şair dostlarım: Yahya Kemal Aşık veysel karşılaşması : **519**

Şâirler ve yazarlar sözlüğü : **381**

Şarkışla yöresi halk edebiyatının bazı nitelikleri : **291**

Şarkışlalı Aşık Veysel : **315**

Şarkışlalı Aşık Veysel Şatıroğlu : **434**

Şarkışlalı Veysel Şatıroğlu I-II : **316**

Şarkışlalı Aşık Veysel Şatıroğlu : **317**  
Şatıroğlu : **450**

Şehirden şehire. (Efsaneler, destanlar, hikâyeler) 3.c : **449**

Şiir dünyamızda Aşık Veysel : **618**

Şiirler ve Biyografilerle Yüz Türk Büyüğü 2.c. birl : **490**

Şimdi bu sazı kim çalacak : **597**

### T

Tahir Kutsi'nin kaleminden Aşık Veysel : **503**

TBMM kulisinde Sivrialan'lı Aşık Veysel, Banaz'lı Sultan Abdal ve aydınlar diyarı Karaözü : **540**

Teşekkürler Aşık Veysel : **341**

Toplumcu Ozan Aşık Veysel : **564**

Troubadours des grand espaces chantres des grandes causes : **558**

Turkish poet rejoins "beloved, faithful black earth" : **388**

Türk akın-aşık kültürü bağlamında Van Kırğızlarının Apızlar sanatı ve Aşık Veysel : **358**

Türk Ansiklopedisi : **570**

Türk basınında 21 Mart 1973 : **571**

Türk Edebiyatı. 3.c : **335**

Türk Edebiyatında Şâirler ve Yazarlar. Hayatları, eserleri ve edebî kişilikleri : **370**

Türk folkloru açısından. Sivaslı halk şâiri Koca Aşık Veysel Şatıroğlu : **49**

Türk halk edebiyatı : **31**

Türk Halk Edebiyatı Antolojisi : **623**

Türk halk edebiyatının direği çöktü ve iki kapılı bir handan ... Aşık Veysel geldi : **234**

Türk halk şiiri : **413**

Türk Halk Şiiri Antolojisi : **572, 573**

Türk Halk Şiiri Antolojisi 1.c : **149**



## ESER ADLARI DİZİNİ

Türk halk şiirinin altın kitabı. Türkiye Âşıklar Bayramına katılan âşıklar ve yarışma sonuçları : **574**

Türk halk şiirinin önemli bir temsilcisi Âşık Veysel : **565**

Türk halk şiirinin son temsilcisi bir yüce âşık. Veysel'e saygı : **575**

Türk klâsikleri. Yunus Emre'den Âşık Veysel'e 7.c : **576**

Türk müziği okulu açılmalıdır : **637**

Türk Ozanları Antolojisi. 1.c : **577**

Türkel Türegün'ün "Âşık Veysel" tablosu müzede : **580**

Türkülerin usta öğreticisi Âşık Veysel : **146**

### U

Uğurlar ola Âşık Veysel : **633**

Uzun ince bir yol : **427**

Uzun ince yol sona erdi : **367**

Uzun, ince yol bitti : **428**

### Ü

Üçüncü ölüm yıldönümünde Âşık Veysel, halk şiiri geleneğinin çağdaş ustalarından biriydi : **158**

Ünlü halk ozanı Âşık Veysel'de halk eğitimi kavramı : **440, 441**

Ünlü Halk ozanımız Âşık Veysel : **593**

Ünlü halk ozanımız Âşık Veysel toprağa verildi : **594**

Ünlü halk ozanımız Veysel artık aramızda yok : **595**

Ünlü halk şâiri Âşık Veysel öldü : **596**

Üstadım Veysel : **60**

### V

Vali Can, döşekteki ozana söz verdi: "Veysel köprüsünü yaptıracağım". Hasta ozan son şiirini karısına yazdı : **598**

Vasiyeti yerine getirilmedi ve Veysel törenle toprağa verildi : **599**

Vatan ve millet sevgisi : **121**

Ve bir de Veysel geçti : **628**

"Veysel alışılmamış bir ses getirdi" : **148**

Veysel bizim şâirimiz : **124, 125**

Veysel de gitti : **621**

Veysel de Veysel : **245**

Veysel gerçekten değer taşıyan bir şâir değil, şişirilmiş bir balondur : **475**

Veysel gider adı kalır : **420**

Veysel gitti adı kaldı dostlar onu hatırladı : **600**

Veysel için : **233, 365, 491**

Veysel için anıt : **414**

Veysel için: Görmeyen gözlerdeki aydınlık : **445**

Veysel ölmedi : **601**

Veysel şiirinin toplumsal ve düşünsel yapısı : **159**

Veysel tartışmaları üzerine : **7**

Veysel usta yıllandı : **520**

Veysel üç önemli işi en iyi biçimde yapmıştır : **250, 251**

Veysel üzerine : **12**

Veysel üzerine bir soruşturma : **602**

Veysel ve çiçekler : **384**

Veysel ve Ruhi Su : **603**

Veysel ve tabiat sevgisi : **442**

Veysel yemeden içmeden kesildi. Sivas Valisi Âşık Veysel'i ziyaret edip moral verdi : **604**

Veysel, "Bu kadar ömür bana yeter" : **605**

Veysel, şiirleri ve yaptığı : **266**

Veysel'de aşk üçlemesi : **363**

Veysel'de dirilmek : **264**

Veysel'de Sivrialan ve Sivas hasreti : **495**

Veysel'den bir şiir : **622**

Veysel'den kalan : **380**

Veysel'den özdeyişler : **50, 497**

"Veysel'e ağlamanın zamanı geldi." : **339**

Veysel'e ait kitaplar, yazılar ve plâklar: Âşık Veysel Bibliyografyası : **318**

Veysel'e kör bakanlar : **415**

## ESER ADLARI DİZİNİ

---

Veysel'e Ulusal Ozan ünvanını kazandıran  
T.B.M.M.'si kararı : **606**

Veysel'i anarken : **521**

Veysel'i anlamak : **582**

Veysel'i Veysel yapan inanç : **504**

Veysel'i yetiştiren çevre : **328**

Veysel'i yetiştiren çevre şâirleri : **59**

Veysel'in aile kütüğü : **607**

Veysel'in ardından : **451**

Veysel'in köyünde : **467**

Veysel'in ölmezliği üstüne: Veysel'e  
ağlamanın zamanı geldi : **340**

Veysel'in saz ustasının yeğeninin kalemiyle:  
Âşık Veysel'le Yıldızeli - Pamukpınar'da : **613**

"Veysel'in sazı ve sözü hep doğruyu  
öğütlemiştir" : **536**

Veysel'in son günleri : **416**

Veysel'in şiirleri : **417**

Veysel'in şiirlerinde Aydın eli ve Ahmet Kutsi  
Tecer : **329**

Veysel'in toprağı : **269**

Veysel'in yeri: Halkı aydına getiren sanatçı:  
Âşık Veysel : **524**

Veysel'le bir akşam yemeğı : **496**

Veysel'le söyleşi : **608**

### Y

Yaşama sevinci : **418**

Yaşayan halk şâirlerimizin en büyüğü Âşık  
Veysel : **485**

Yaşayan halk şâirlerinin en büyüğü Âşık  
Veysel : **486**

Yaşayanlar var oldukça : **419**

Yayla çiçeğı Veysel : **201, 202**

Yetiştığı ortam ve yetiştiren unsurlar ışığında  
müzik yönü ile Âşık Veysel : **228**

Yunus Emre'den Âşık Veysel'e halk şiiri : **30**

Yunus'tan Âşık Veysel'e, Şeyyad Hamza'dan  
Cahit Sıtkı'ya : **439**

Yunus'tan bugüne Türk şiiri. Antoloji : **271**  
Yüz ünlü Türk : **639**

### Z

Ziya Gökalp'ten Âşık Veysel'e : **578, 579**



## DERGİ ADLARI DİZİN

| DERGİ ADI                                                                                                                                                                               | MK YER NO   |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
| Anayurttan Atayurda Türk Dünyası, 8(19).2000                                                                                                                                            | 1993 SB 11  |
| Ankara Sanat, 9(106),2.1975                                                                                                                                                             | 1966 SB 162 |
| Atatürk Üniversitesi Türkiyat Araştırmaları Enstitüsü Dergisi, (53).2015                                                                                                                | 1994 SA 26  |
| Atlas, (147),6.2005                                                                                                                                                                     | 1993 SB 328 |
| Çağdaş Türk Dili, 3(27),5.1990; (108),2.1997                                                                                                                                            | 1988 SA 67  |
| Çağrı, 2(16),4.1959                                                                                                                                                                     | 1957 SA 103 |
| Demiryol, 56(662),9.1980                                                                                                                                                                | 1956 SB 548 |
| Dil Dergisi, 7(68),6.1998                                                                                                                                                               | 1991 SA 88  |
| Dost Dost, 1(1),8-9.1993; 1(2),1-3.1994; (4),11.1997 - 1.1998; (5, 6, 7),9-11.1998; (11, 8, 9), 1-3.1999; (13, 14, 15),7-9.2000; (16, 18, 20, 21),11-12.2001; (23, 24, 25, 27),5-6.2002 | 2001 SB 127 |
| Dört Eylül, (4),5.1951                                                                                                                                                                  | 1965 SB 9   |
| Dünya, 1(71),5.1952                                                                                                                                                                     | 1971 SÇ 52  |
| Eflatun, 16(187-188),7.1984                                                                                                                                                             | 1969 SB 39  |
| Ege Üniversitesi Devlet Türk Musikisi Konservatuarı Dergisi, (4),9.1992                                                                                                                 | 1990 SA 40  |
| Evrensel Kültür, (223),7.2010                                                                                                                                                           | 1992 SB 96  |
| Folklor, 3(26),6.1971                                                                                                                                                                   | 1969 SA 56  |
| folklor/edebiyat, 8(30, Alevilik-II).2002; 9(34).2003; 11(44).2005; 10(40),6.2013                                                                                                       | 2000 SA 12  |
| Halk Kültürümüzde Sivas'ın Yeri Sempozyum Bildirileri.2003                                                                                                                              | 2004 AD 36  |
| Hasandağı, (3),12.1950                                                                                                                                                                  | 1970 SB 410 |
| Hürriyet Gazetesi,3.2016                                                                                                                                                                | 1971 SÇ 56  |
| İlgaz, 5(60),6.1966; 12(140),5.1973; 15(176),5.1976                                                                                                                                     | 1961 SB 145 |
| İller ve Belediyeler Dergisi, (663-664),1.2001                                                                                                                                          | 1963 SB 42  |
| İstanbul, 2(21),10.1944                                                                                                                                                                 | 1968 SB 24  |
| Kalkınan Köylü, 4(39),4.1968                                                                                                                                                            | 1965 SB 244 |
| Karayolları Bülteni, 33(412),3.1985                                                                                                                                                     | 1970 SA 102 |
| Karınca, 68(801),9.2003; 78(914),2.2013                                                                                                                                                 | 1963 SB 50  |

## DERGİ ADLARI DİZİN

|                                                                                                                                                                                                           |             |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
| Kulis, (747),2.1978                                                                                                                                                                                       | 1963 SB 76  |
| Kültür ve Sanat (Türkiye İş Bankası), 2(6, Sivas),6.1990                                                                                                                                                  | 1989 SB 174 |
| Millî Folklor, 11(55),2002                                                                                                                                                                                | 1989 SA 51  |
| Millî Kültür, 3(1, 10, 11, 12),6.1981; (66),9.1989; (70),3.1990; 12(82),3.1991; (93),2012                                                                                                                 | 1977 SB 95  |
| Sivas Folklorü, 1(4, 7),8.1973; 2(15, 17),4.1974; 5(50, 51),3.1977; 6(62),3.1978                                                                                                                          | 1973 SB 106 |
| Tarla, 3(24),3.1968                                                                                                                                                                                       | 1966 SB 14  |
| Türk Dili, 39(329),1.1; 19(207),12.1968; 24(236),5.1971; 28(260),5.1973; 46(377),5.1982; 61(469),1.1991; (498),6.1993; 84(607/Özel Sayı: TDK, 609/Özel Sayı: Dil),7.2002; 86(619),7.2003; 100(714),6.2011 | 1963 SA 60  |
| Türk Dili Dergisi, 5(30),5.1992; 15(89),3.2002                                                                                                                                                            | 1989 SA 20  |
| Türk Dünyası Araştırmaları, 1(5),4.1980                                                                                                                                                                   | 1980 SA 26  |

|                                                                                                                                                                                                                  |             |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
| Türk Dünyası Tarih Dergisi, (161),5.2000                                                                                                                                                                         | 1987 SA 21  |
| Türk Edebiyatı, 2(17),5.1973; (95),9.1981; (101, 99),1.1982; (114),4.1983; (137),3.1985; (197),3.1990; (350),12.2002                                                                                             | 1972 SA 40  |
| Türk Folklor Araştırmaları, 1(14, 15),9.1950; 2(35),6.1952; 13(260),3.1971; 15(296),3.1974; 16(323),6.1976                                                                                                       | 1974 SB 177 |
| Türk Folkloru, 4(45, 46),4.1983                                                                                                                                                                                  | 1980 SB 14  |
| Türk Kültürü ve Hacı Bektaş Velî, 16(51),2009; 20(67),2013                                                                                                                                                       | 1999 SA 36  |
| Türk Yurdu, 20(152),4.2000; 33(307),3.2013                                                                                                                                                                       | 1960 SB 27  |
| Türklük Bilimi Araştırmaları, (15),1.2004                                                                                                                                                                        | 1984 SA 223 |
| Türktarım, (204),3.2012                                                                                                                                                                                          | 1986 SB 74  |
| Ülkü, 7(40),6.1936; 3(34),10.1949                                                                                                                                                                                | 1960 SB 133 |
| Varlık, 19(383),5.1952; (416),3.1955; 27(508),8.1959; 42(823),4.1976; 62(35),4.1995; 65(1086),3.1998; 67(1110),3.2000; 71(1158),3.2004; 73(1182),3.2006; 78(1242),3.2011; 79(1254, 1255),4.2012; 83(1301),2.2016 | 1964 SB 152 |
| Varlık (Kitap Eki), 62(35),4.1995                                                                                                                                                                                | 1964 SB 152 |
| Yağmur ve Toprak, (8),2.1949                                                                                                                                                                                     | 1982 SA 62  |
| Yeditepe, 24(201),4.1973                                                                                                                                                                                         | 1964 SB 43  |
| Yeni Defne, 6(88, 89-90),7.1989                                                                                                                                                                                  | 1983 SB 34  |

## DERGİ ADLARI DİZİN

---

|                                                            |             |
|------------------------------------------------------------|-------------|
| Yeni Düşün (Bizim Belde Toplum Sanat), (14, 15, 16),7.1985 | 1983 SB 3   |
| Yeni Edebiyat, (5),3.1970                                  | 1969 SB 284 |